
Transkrypcja z XXX  Sesji Rady Gminy Żabia Wola w dniu 25 listopada 2020 r. powstała na podstawie 

nagrania ścieżki dźwiękowej. 

 
 
Anna Filipowicz – Przewodnicząca Rady Gminy Żabia Wola: Otwieram obrady 30 sesji rady gminy Żabia 
Wola. 
Witam państwa radnych pana Wójta, pracowników urzędu gminy oraz 
wszystkich mieszkańców oglądających nasze obecne dzisiejsze obrady. 
Przypominam, że obrady rady gminy Żabia Wola są transmitowane 
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Nagrania obrad są udostępniane w biuletynie informacji publicznej 
i na stronie internetowej gminy w terminie późniejszym są 
dostępne jako nagrania archiwalne. 
Stwierdzenie prawomocności obrad. Obecni na posiedzeniu radni 
zostaną zalogowani przez pracownika biura rady w tym momencie 
odczytam listę obecności a pracownik biura rady 
zaloguje poszczególnych radnych na poszczególnych terminalach do głosowania. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak – Radna Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś – Radana Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski – Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Norbert Klimkowski: Małgosia ma problemy z zalogowaniem 
Małgorzata Kozicka – Radna Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa – Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski -  Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak – Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska – Radna Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz – Radna Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka. Mariusz Sztompka 
Magdalena Radomińska: Nie widzę. 
Anna Filipowicz: Nie ma. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc – Radny Gminy Żabia Wola: Jestem dzień dobry 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik – Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: I pan Filarczyk. 
Roman Filarczyk – Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że dzisiejszej sesji rady gminy Żabia Wola uczestnicy 
13 radnych, co stanowi kworum niezbędne do przeprowadzenia 
prawomocnych uchwał. 
I podejmowania ważnych decyzji. W trakcie głosowań będę wyczytywać 
wszystkich radnych imiennie po kolei po wyczytaniu nazwiska 
radny słownie za pośrednictwem systemu wideo konferencyjnego 
odda swój głos na (niezrozumiałe) uchwałę. W tym samym czasie pracownik 



biura rady odnotuje głosy oddane przez poszczególnych radnych po 
(niezrozumiałe) odpowiednich przycisków na poszczególnych 
imiennych terminalach do głosowania. 
Procedura ta zagwarantuje nam pełną jawność i czytelność 
oddawanych przez państwa radnych głosów, dzięki czemu mieszkańcy 
będą mogli widzieć, jak głosują poszczególni radni. 
W związku ze znaczącymi utrudnieniami uczestniczy w obradach, został uruchomiony 
Specjalny adres przypominam sesja.zdalna@zabiawola.pl 
na który można przesłać swoje uwagi zapytania podczas 
trwania obrad. Wszystkie pytania 
będą odczytane przeze mnie w wolnych wnioskach. 
Punkt 3 zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 
Szanowni państwo jest to kolejny punkt dzisiejszych obrad. 
Przypominam, że proponowany porządek dzisiejszych obrad jest następujący. 
Punkt 1 otwarcie posiedzenia. Punkt 2 stwierdzenie prawomocności obrad 
Punkt 3 zatwierdzenia proponowanego porządku obrad 
Punkt 4 podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową gminy Żabia Wola na 2020 r. 
Punkt 5 podjęcie 
uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów 
będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2021 
oraz ustalenie wysokości stawek na podatek rolny. 
Punkt 6 podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku do środków transportowych. 
Punkt 7 podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Żabia Wola. 
Punkt 8 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kaleń. 
Punkt 9 podjęcie uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy w miejscowości Bartoszówka. Punkt 10 podjęcie uchwały w sprawie 
nadania nazwy ulicy w miejscowości Jastrzębnik 
Punkt 11 podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ojrzanów 
Punkt 12 podjęciu uchwały (niezrozumiałe) uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (niezrozumiałe) w 
miejscowości Żelechów 
Punkt 13 podjęcie uchwały w sprawie 
przyjęcia programu współpracy gminy Żabia Wola z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa w artykule 3 ustęp 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2021. 
Punkt 14 sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 
Punkt 15 interpelacje i zapytania radnych. Punkt 16 informacje 
przewodniczącego rady. Punkt 17 przyjęcie protokołu z obrad z poprzednich sesji 
Punkt 18 wolne wnioski i informacje. Punkt 19 zakończenie obrad. 
Na (niezrozumiałe) w punkcie 11 w tytule uchwały wkradła się mała 
pomyłka pisarska. Oczywiście chodzi o podjęciu uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy przy Leśnej w miejscowości Ojrzanów, którą omawialiśmy 
na posiedzeniu komisji. 
Za pośrednictwem biura rady otrzymaliśmy również prośbą o rozszerzenie 
porządku dzisiejszej sesji o dwa tematy. Proponuję przegłosować 
każdą z propozycji oddzielnie po wcześniejszym wysłuchaniu uzasadnienia. 
Pierwszy projekt uchwały dotyczy nadania nazwy ulicy w miejscowości Żelechów 
proszę panią Natalię Stępień o krótkie uzasadnienie, 
dlaczego mielibyśmy włączyć ten punkt do dzisiejszego porządku obrad ? 
Natalia Stępień – Podinspektor Urzędu Gminy Żabia Wola: Dzień dobry. 
Anna Filipowicz: Proszę głośniej. 
Natalia Stępień: Dobrze. 
Chciałabym prosić państwa o dołączenie tego 
projektu uchwały, ponieważ mieszkańcom mieszkającym przy tej ulicy bardzo zależy 



na otrzymaniu nazwy, ponieważ wiąże się to z formą, 
formalnościami związanymi z zameldowaniem oraz odbiorem technicznym 
ulicy więc po prostu 
wiem, że ta procedura jest dosyć długą procedurą, dlatego 
tam już stoją domy, które czekają na odbiory techniczne, 
dlatego je ponownie ponowiłam prośbę o 
podjęcie nowej nazwy odnośnie ulicy w Żelechowie. 
Proponowana nazwa to ulica Nad Rzeką. 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękuję bardzo. W takim razie przejdziemy do przegłosowania wniosku 
pani Natalii Stępień to z państwa radnych jest za wprowadzeniem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żelechów do porządku dzisiejszego posiedzenia. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś:  Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za ale Nad Rzeką czy kurze te 
to wiem że jest taka ulica. 
Magdalena Radomińska: Ku Rzece w Żelechowie tak. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Stwierdzam, że wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
Kolejnym projektem uchwały o którego wprowadzenie do porządku zostaliśmy poproszeni, 
jest uchwała w sprawie wyrażenia zgody o zawarcie umowy o 
świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych 
użyteczności publicznej na terenie gminy Żabia Wola. Udzielam więc głosu 
panu Jerzemu Kowalczykowi koordynatorowi do spraw transportu, 
aby uzasadnił nam to, że mamy wprowadzić ten, 
ten punkt do porządku dzisiejszych obrad proszę, panie Jerzy. 
Jerzy Kowalczyk – Koordynator do Spraw Transportu Gminy Żabia Wola: Dzień dobry państwu. Proszę 
(niezrozumiałe) na podstawie ustawy 
o funduszu rozwoju przewozów autobusowych. 
(niezrozumiałe) 
na 2021 r (niezrozumiałe) realizacji przewozów autobusowych 
do 24 listopada bieżącego roku 
czyli do wczoraj trwał nabór wniosku. 
Gmina Żabia Wola złożyła wnioski na cztery linie komunikacyjne i 



 
czekamy wniosek jest w trakcie rozpatrywania przez 
Wojewodę i tutaj 
przyjęcie uchwały jest wymagane 
do zawarcia umowy z operatorem i otrzymania dofinansowania 
z (niezrozumiałe) przewodów autobusowych 
w związku z tym 
podjęcie uchwały wydaje się w pełni uzasadnione. 
Anna Filipowicz: Dziękuję w takim razie teraz przegłosujemy wniosek 
pana Jerzego o włączenie punktu podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych użyteczności publicznej na 
terenie gminy Żabia Wola. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Ten wniosek przeszedł bardzo późno. Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Przeciw. 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za. 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Przeciw. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak. 
Roman Olczak: Też przeciw. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Ja jestem za wprowadzaniem, będziemy głosować. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem przeciw bo jeszcze mam pytanie, mogę zadać ? 
Anna Filipowicz: Na razie sprawdzam (niezrozumiałe) 
Wanda Redestowicz: Dobrze Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Przeciw 
Anna Filipowicz: Przeciw ? 
Anna Filipowicz: Tak, nie zapoznałem się z dokumentami z uwagi na późnie do dostarczenie. 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękuję za odpowiedź. Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Ja jestem za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że wniosek został odrzucony. 
Przegłosujemy teraz, a czy mają państwo jeszcze jakieś inne propozycję 
co do zmian porządku, proszę pani Iliana. 
Iliana Kacprzak: Ja mam propozycje do usunięcia punktu 4 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową, ponieważ znowu dzisiaj o w pół do 12 dostaliśmy 
znowu zmiany i też nie wszyscy zdążyli się z tym zapoznać 
i zrozumieć tak także to jest mój wniosek o usunięcie punktu 4. 
Anna Filipowicz: Dobrze chwileczkę wprowadzimy tutaj do systemu i 
za chwilkę będziemy głosować wniosek pani radnej Iliany Kacprzak. 
Norbert Klimkowski: Z tego co się zapoznałem, tam są tylko dwie zmiany i myślę, że wniosek Iliany. 
Niezasadny. 
Anna Filipowicz: Tak ale (niezrozumiałe) 



Dominika Palińska – Radca Prawny Urzędu Gminy Żabia Wola: pani przewodnicząca, pani Skarbnik tutaj się 
zgłasza. 
Anna Filipowicz: To w takim razie pani Skarbnik udzielam głosów tutaj akurat pracownik biura 
wprowadzi wszystkie dane do systemu i może pani uzasadnić, dlaczego 
wprowadziła pani i jakie autopoprawki. Proszę. 
Anna Sroka – Skarbnik Urzędu Gminy Żabia Wola: Przede wszystkim chciałam wytłumaczyć, że ostatnio na 
na poprzedniej 
na poprzedniej sesji, tylko na jeszcze wcześniejszej ustaliliśmy, że nie będę państwu 
zaśmiecać maili, wyślę uchwały projekt uchwały i omówię na sesji 
Taka była państwa decyzja i tak zrobiłam to też źle ? 
Dziękuję. 
Anna Sroka: Dziękuję, jesteśmy gotowi już ? 
W takim razie pani będziemy głosować wniosek pani Iliany Kacprzak 
o usunięcie punktu 4 z obrad dzisiejszej sesji 
rady gminy Żabia Wola w brzmieniu podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 
budżetową gminy Żabia Wola na rok 2020 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Przeciw 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Przeciw. 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Przeciw 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Nie ma czasu jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem przeciw pani Skarbnik obiecała, że nam omówi więc liczę na to. 
Wanda Redestowicz: Ja też jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Dobrze, dziękuję pani Wando. Mariusz Luc. 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Ja również jestem przeciw. 
Jerzy Kowalczyk: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że wniosek pani Iliany Kacprzak o 
zlikwidowanie dzisiaj punktu 4 podjęcie uchwały zmieniające uchwałę 
budżetową gminy Żabia Wola na rok 2020 został odrzucony. 
Proszę pani Magdo 
Magdalena Radomińska: Ja mam taką informacje to co właśnie zaczął mówić pan Roman Olczak. 
Myślę, że dosyć istotną, jeśli chodzi o tą nazwę ulicy, którą 
przyjęliśmy do porządku obrad, ale jest w Żelechowie ulica Ku Rzece, 
tu się będzie myliło, to pewnie nie będzie to zbyt dobre. 
Anna Filipowicz: Dobrze, ale (niezrozumiałe) 
przy okazji omawiania tamtego punktu teraz to dalej. 
Czy jeszcze ktoś z państwa radnych ma jakiś wniosek odnośnie zmiany porządku 
obrad dzisiejszej sesji rady gminy Żabia Wola ? 
Pan Jerzy, coś tutaj widzę. 



Jerzy Kowalczyk: Tak, proszę państwa 
i tutaj państwo odrzucili uchwałę w sprawie, 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego i nie podjęcie tej 
uchwały oznacza, że od 1 styczeń nie mogą żadne (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Dobrze, panie Jerzy, ja tylko chciałabym zaznaczyć, że głosowanie już się odbyło. 
I co się stało, to się nie odstanie. Przechodzimy dalej, będziemy głosować 
na przyjęcie całego porządku dzisiejszych obrad. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Przypominam, że głosujemy za przyjęciem porządku dzisiejszych obrad po zmianie, 
jaką jest wprowadzenie punktu 13 a brzmieniu podjęcie 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żelechów. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Wstrzymuję się. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Przeciw. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że porządek dzisiejszej sesji rady gminy Żabia Wola został 
przyjęty 11 głosami za przy 1 głosie sprzeciwu 
i 1 głosie wstrzymującym się. 
Przechodzimy do dalszego, dalszy punkt a czy życzą sobie 
państwo o odczytanie porządku po zmianach ? 
W takim razie przechodzimy do punktu 4, jakim jest podjęcie uchwały 
zmieniającej uchwałę budżetową gminy Żabia (niezrozumiałe) 2020. 
Tu chciałabym jeszcze udzielić głosu pani Skarbnik Annie Sroka 
aby po prostu poinformowała nas 
jaki tu auto poprawki zostały wprowadzone. 
Anna Sroka: W uzasadnieniu do uchwały budżetowej, tak jak pan radny Norbert 
zauważył, są tylko 2 zmiany. W wydziale 750 
w ramach funduszu sołeckiego na wniosek sołtysa przeniesienie 
zostaje przeniesiona kwota 1000 zł z pomiędzy paragrafami z materiałów 
na artykuły spożywcze i w dziale 801 wpłynął wniosek centrum 
wspólnych, aby zmniejszyć dotację podmiotową o kwotę 20 000 



i zwiększyć na wydatki związane z refundacją (niezrozumiałe) 
dotacji dla dzieci będące mieszkańcami Żabiej Woli a uczęszczające do przedszkoli prowadzonych przez 
intergminy. 
To są tylko te dwie zmiany jeżeli chodzi o obroty 
w uchwale, jeżeli chodzi o samą uchwałę, 
Wójt gminy Żabia Wola wprowadził zarządzeniem z 20 listopada 
dotacje na zadania bieżące 
które wpłynęły do 20 listopada i w sumie 
z salda początkowe i końcowe dochodów i wydatków. 
Zwiększają się o 1 175 125 zł 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo, a teraz poproszę wiceprzewodniczącą Magdalenę Radomińską 
o odczytanie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Już otworzę plik. 
Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 25 listopada 2020 r 
zmieniająca uchwałę budżetową gminy Żabia Wola 
na rok 2020 na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 4 
ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 r pozycja 713 
z późniejszymi zmianami, artykuł 211, 212, 214 
215, 217, 218, 235, 236, 237 
Ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r 
o finansach publicznych, tekst jednolity dziennik ustaw z 2019 r pozycja 869 ze zmianami. 
Rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 w uchwale budżetowej gminy Żabia Wola na rok 2020 
nr 109/XVII/2019 rady gminy Żabia Wola z dnia 30 grudnia 2019 roku 
wprowadza się następujące zmiany. Zwiększa się dochody budżetu o kwotę 
2006 zł oraz zmniejsza się dochody budżetu na łączną kwotę 34 381 zł 33 gr 
Plan dochodów budżetu gminy ogółem wynosi 60 328 582 zł 36 gr 
W tym 1 dochody bieżące zwiększa się o kwotę 2006 zł 
oraz zmniejsza się łączną kwotę 34 381 zł 33 gr 
w tym do kwoty 59 609 042 zł 36 gr. 
Punkt 2 dochody majątkowe wynoszą 719 540 zł 
zgodnie z załącznikiem nr 1 
do niniejszej uchwały zmieniające załącznik nr 1 do uchwały budżetowej 
pod nazwą dochody na 2020 r. 
2 zwiększa się wydatki budżetu o łączną kwotę 23 844 zł 86 gr 
oraz zmniejsza się wydatki budżetu o łączną kwotę 56 220 zł 19 gr. 
Plan wydatków budżetu gminy ogółem wynosi 64 316 349 zł 53 gr 
w tym punkt 1 wydatki bieżące zwiększa się o łączną kwotę 
23 844 zł 86 gr oraz zmniejsza się 
o łączną kwotę 55 860 zł 19 gr 
to jest do kwoty 59 279 708 zł 76 gr 
Punkt 2 wydatki majątkowe 
zmniejsza się o kwotę 540 zł 
to jest do kwoty 5 036 640 zł 77 gr 
zgodnie z załącznikiem nr 2 i 2A 
do niniejszej uchwały zmieniający załącznik nr 2 i 2A do 
uchwały budżetowej pod nazwą wydatki na 2020 r oraz plan wydatków majątkowych. 
3 zmiany w wydatkach budżetu obejmują zmiany planu dotacji podmiotowej 
zgodnie z załącznikiem nr 3 do niniejszej uchwały zmieniający załącznik nr 6 
do uchwały budżetowej pod nazwą dotacje podmiotowe w 2020 r 
4 zmiany w wydatkach budżetu obejmują zmiany przedsięwzięciach realizowanych 
w ramach funduszu sołeckiego zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszej uchwały zmieniający 
załącznik nr 8 do uchwały budżetowej pod nazwą plan wydatków na przedsięwzięcia realizowane 



w ramach funduszu sołeckiego w roku 2020. 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 3 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś uwagi bądź zapytanie odnośnie przeczytanego 
projektu uchwały. 
Nie widzę w takim razie możemy przejść do głosowania. 
Przypominam, że głosujemy nad podjęciem uchwały zmieniającą 
uchwałę budżetową gminy Żabia Wola na rok 2020 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Jestem za przyjęciem. 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem przeciw 
Krzysztof Marczewski: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Przerywa, przerywa ale już zrozumiałam, że jest pan przeciw 
Anna Filipowicz: Roman Olczak. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak. 
Roman Olczak: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Proszę powtórzyć 
Roman Olczak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Roman Olczak: Halo 
Anna Filipowicz: Słyszałam 
Roman Olczak: Coś się urywa, tutaj mi gasło, ale 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za, za. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 9 głosami za 
przy 2 głosach przeciw i 2 wstrzymujących się. 
Przechodzimy do kolejnego punktu, punktu 5. 
Jest to punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku 
rolnego na rok podatkowy 2021 oraz ustalenia 
wysokości stawek na podatek rolny. Proszę panią wiceprzewodniczącą Magdalenę Radomińską 
o odczytanie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 25 listopada 2020 r 



w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów 
będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2021 
oraz ustalenia wysokości stawek na podatek rolny. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 8 artykuł 40 
ustęp 1 w związku z artykułem 41 ustęp 1 
ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 r 
pozycja 713 z późniejszymi zmianami 
oraz z artykułem 6 ustęp 3 ustawy z dnia 15 listopada 1984 r o podatku rolnym. 
Tekst jednolity dziennik 
ustaw z 2020 r pozycja 333 z późniejszymi zmianami 
i komunikatu prezesa głównego urzędu statystycznego dnia 19 października 2020 r 
w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów 
będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2021 
Uchwala się co następuje. 
Paragraf 1 obniża się cenę skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego ogłoszono 
w komunikacie prezesa głównego urzędu statystycznego z dnia 19 października 2020 r 
w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 
11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na 
rok podatkowy 2021 kwoty 58 zł 55 gr 
za jedną dekatone do kwoty 54 zł 36 gr 
za jedną z dekatone. 
Paragraf 2 ustala się wysokość podatku rolnego 1 dla gruntów gospodarstw 
rolnych, równowartość pieniężną 2.5 dt 
stanowiącą kwotę 135 zł 90 gr od jednego ha 
przeliczeniowego gruntu. Punkt 2 dla gruntów będących używkami 
rolnymi nie wchodzącymi w skład gospodarstw rolnych u równowartość 
pieniężną 5 dekaton, że ta stanowiącą kwotę 271 zł 80 gr 
od jednego ha gruntu 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 4 uchwała podlega ogłoszeniu w dzienniku urzędowym województwa Mazowieckiego 
i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2021 r 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, czy mają państwo jakieś uwagi? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania nad podjęciem uchwały 
w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej 
podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2021 
oraz ustalenia wysokości stawek na podatek rolny 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za. 
Anna Filipoiwcz: Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Jestem za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 



Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 6 podjęcie uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
Proszę o odczytanie projektu uchwały wiceprzewodniczącą Magdalenę Radomińską. 
Magdalena Radomińska: Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 25 listopada 2020 r 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
Na podstawie artykułu 18, ustęp 2, punkt 8, artykuł 40, ustawy 
ustęp 1 w związku z artykułem 41 ustęp 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r 
o samorządzie gminnym. Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 r 
pozycja 713 ze zmianami oraz 
artykuł 10 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r 
o podatkach i opłatach lokalnych 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2019 r pozycja 1170 
uchwala się co następuje. 
Paragraf 1 określa się wysokość stawek podatku od środków transportowych 
Punkt 1 od samochodów ciężarowych o dopuszczalnej masie 
całkowitej powyżej 3.5 tony i poniżej 12 ton w zależności 
od dopuszczalnej masy całkowitej i według stawek określonych w załączniku nr 1 do niniejszej uchwały 
Punkt 2 od samochodu 
ciężarowego o dopuszczalnej masie całkowitej pojazdu równej lub wyższej 
niż 12 ton w zależności od liczby osi, dopuszczalnej masy całkowitej 
rodzaju zawieszenia według stawek określonych w załączniku nr 2 do niniejszej uchwały. 
3 od ciągników siodłowych i balastowych przystosowanych do używania 
łącznie z naczepą lub przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów 
od 3.5 tony i poniżej 12 ton 99 zł 
4 od ciągników siodłowych i balastowych przystosowanych do używania łącznie 
z naczepą lub przyczepą o dopuszczalnej masie całkowitej zespołu pojazdów równej 
lub wyższej niż 12 ton w zależności od liczby osi dopuszczalnej masy całkowitej 
zespołu pojazdów i rodzaju zawieszenia według stawek określonych w załączniku nr 3 do niniejszej uchwały. 
5 od przyczep i naczep, które łącznie z pojazdem 
silnikowym posiadają dopuszczalną masę całkowitą od 7 ton i poniżej 12 ton 
z wyjątkiem związanych wyłącznie z działalnością rolniczą prowadzoną przez podatnika 
podatnika podatku rolnego 99 zł 
6 od przyczepy i naczep, które łącznie z pojazdami silnikowymi posiadają dopuszczalną masę 
całkowitą, równą lub wyższą niż 12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z działalnością 
rolniczą prowadzoną przez podatnika podatku rolnego w zależności od liczby osi 
dopuszczalnej masy całkowitej zespołu pojazdów i rodzajów zawieszenia według 
stawek określonych w załączniku nr 4 do niniejszej uchwały. 
7 od autobusów w zależności od liczby miejsce do siedzenia. 
Poza miejscem kierowcy według stawek określonych w załączniku nr 5 do niniejszej uchwały. 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy. 
Paragraf 3 traci moc uchwała nr 95/XVI/2019 rady gminy Źabia Wola 
z dnia 27 listopada 2019 r 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 



Paragraf 4 uchwała podlega ogłoszeniu w dzienniku urzędowym województwa Mazowieckiego 
i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2021 r 
i myślę, że tu chyba by trzeba było te załączniki 
przeczytać, bo w załącznikach są podane te stawki. 
Stawki pojazdów, podatku przepraszam dla pojazdów określonych w paragrafie 1 punkt 1 
i teraz tak dopuszczalna masa całkowita w tonach powyżej 
3.5 tony do 5.5 tony włącznie, włącznie osiemdziesiąt 88 zł 
Powyżej 5.5 tony do 9 włącznie 99 zł 
Powyżej 9 ton i powyżej i poniżej 12 ton 110 zł 
Stawki podatku dla pojazdów określonych w paragrafie pierwszym punkt 2 
i tu jest tak jeśli jest 
oś jezdna z zawieszeniem pneumatycznym 
zawieszeniem uznanym za równoważne. 
I tak tu jest rozdzielone 80 zł 
jeśli jest inny system zawieszenia oś jezdni 152 zł 90 gr 
Następny tylko tu nie mam podanych 
niestety pojazdów tylko numerkami jest 
152 zł 90 gr w drugiej kategorii 422 zł 40 gr 
Następnie 422 zł 40 gr obok 
w tym innym systemie to będzie 595 zł 10 gr 
Kolejne 595 zł 10 gr 
przy innym tym zawieszeniu jest 1346 zł 60 gr 
przy 3 osiach 152 zł 90 gr oraz 265 zł 90 gr 
265 zł 90 gr i 545 zł 40 gr 
545 gr przepraszam 545 zł 40 gr i 708 zł 10 gr 
następne 708 zł 10 gr 
i 1090 zł 70 gr 
Następne 1090 zł 70 gr i 1695 zł 60 gr 
Następnie 1090 zł 70 gr i do tego 1695 zł 60 gr 
4 osie i więcej 708 zł 10 gr 
i analogicznie do tego 718 zł. 
Kolejny punkt 718 zł i do tego 1120 zł 50 gr 
Kolejny punkt 1120 zł 50 gr 
i 1778 zł 90 gr 
Kolejny 1778 zł 90 gr i 2638 zł 50 gr 
I ostatnie 1778 zł 90 gr 
i do tego 2638 zł 50 gr 
Nie wiem, bo tam są jeszcze kolejne te załączniki, ale 
tak w oderwaniu od tych paragrafów to chyba nie wiem, czy mieszkańcy wiedzą i tak 
o to chodzi. 
Czy mam to dalej czytać ? 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) na BIPie mieszkańcy będą mogli sobie sprawdzić tak mi się wydaje. 
Magdalena Radomińska: No właśnie, bo ciężko jest tak jest w oderwaniu od paragrafu 
tą tabelkę czytać to niewiele to wynika z tego. 
Anna Filipowicz: Tak, tak 
może państwa i mają jakieś pytania bądź uwagi ? 
Proszę pan Krzysztof. 
Krzysztof Marczewski: Czy dobrze mnie słychać ? 
Anna Filipowicz: Tak 
Krzysztof Marczewski: Dobrze. 
Szanowni państwo, w zeszłym roku była dosyć burzliwa dyskusja na ten temat rozmawialiśmy 
o obniżeniu tych podatków, że to może zmotywować nowe jednostki do zarejestrowania 
się na naszym terenie pozyskamy nowych podatników. Przez ten rok nie 
zostały wprowadzone żadne promocyjne akcje, które miały propagować 



tą naszą dobrą stawkę. W tym roku na skutek takiego wniosku 
podnosimy o te 10% mniej więcej stawki. Myślę, że to nie jest dobra droga. 
I nie powinniśmy w ten sposób, powinniśmy motywować kierownictwo 
urzędu do tego, żeby propagowały takie akcje, natomiast nie wydarzyło się w tym zakresie nic. Dziękuję 
bardzo. 
Anna Filipowicz: Proszę ja przypominam, że tą sprawę omawialiśmy 
już na wspólnym posiedzeniu komisji i wydaje mi się, że wszelkie niejasności 
zostały tam wyjaśnione. Proszę czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos ? 
Proszę pan Luc. 
Mariusz Luc: Ja mam pytanie do pani Mecenas 
ta sugestia pani Magdaleny, że 
dalsze informacje mogą mieszkańcy 
znaleźć na BIPie jest zgodna z obejmującym 
prawem tej uchwały. 
Dominika Palińska: Znaczy, uchwała jako taka została przeczytana i uzasadnienie też, więc ja rozumiem, że 
dalsze 
informacje znaczy rozszerzenie, tak ? 
Mariusz Luc: Czy to jest według wszystkiego zgodnie z prawem 
Dominika Palińska: Nawet jeżeli mogłaby być taka sytuacja (niezrozumiałe) 
nawet skrótowe, tylko się podaje czasami w treści. 
Anna Filipowicz: Tak tylko (niezrozumiałe) 
Dominika Palińska: (niezrozumiałe) zgoda radnych na to. 
Anna Filipowicz: Chciała jeszcze bardziej jeszcze wyjaśnić, tak ile mogła bardziej wyjaśnić mieszkańcom 
także wcale nie musiała tego robić. 
Dominika Palińska: Tak to jest jakby rozszerzenie. 
Anna Filipowicz: Tak 
Dominika Palińska: (niezrozumiałe) odczytali wskazaliśmy i treść uchwały i uzasadnienie. 
Anna Filipowicz: Czy jeszcze ktoś ma jakieś pytania bądź uwagi ? 
Nie widzę w takim razie możemy przejść do głosowania nad punktem 6 
czyli podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Proszę powtórzyć 
Joanna Janoś: Za. 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Przeciw 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Wstrzymuje się. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Przeciw 



Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została podjęta przy 6 głosach za 4 głosach przeciw i 3 głosach 
wstrzymujących się. 
Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 7 podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia 
obszaru i granic aglomeracji Żabia Wola. Proszę o odczytanie 
projektu uchwały wiceprzewodniczącą Magdalenę Radomińską. 
Magdalena Radomińska: Już się przełączam na plik. 
Uchwałą rady gminy Żabia Wola z 25 października 2020 r 
w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Żabia Wola. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 15 ustawy 
z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym. Tekst jednolity 
Roman Olczak: A października czy listopada ? 
Magdalena Radomińska: Przepraszam listopada nie było daty i 
sobie sama wstawiłam, przepraszam. Ustnie i się zatrzymałam na październik. Listopada oczywiście. 
To jeszcze raz uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 25 listopada 
oczywiście 2020 r w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 
aglomeracji Żabia Wola. Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 
punkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym. 
Tekst jednolity z 2020 r 
Pozycja 713 i 1378 artykuł 87 
ustęp 1 ustawy z dnia 20 lipca 2017 r 
Prawo wodne tekst jednolity dziennik ustaw 2020 r pozycja 310 
z późniejszymi zmianami oraz rozporządzeniem ministra gospodarki morskiej 
i żeglugi śródlądowej z dnia 27 lipca 2018 r 
w sprawie sposobu wyznaczania obszaru i granic aglomeracji 
dziennik ustaw z 2018 r pozycja 1586. Uchwala się co następuje. 
Paragraf 1 wyznacza się aglomerację, Żabia Wola 
o równoważnej liczbie mieszkańców RLM 2650 
z oczyszczalnią ścieków zlokalizowaną w miejscowości Żabia Wola. 
Paragraf 2 obszar i granic aglomeracji wyznaczono na mapie w skali 
1:10 000 
oraz opisu stanowiących załączniki do niniejszej uchwały. 
Paragraf 3 niniejsza uchwała była poprzedzona uchwałą 
nr 101/XII sejmiku województwa Mazowieckiego dnia 13 kwietnia 2012 r 
W sprawie likwidacji dotychczasowej aglomeracji Żabia Wola oraz wyznaczenia nowej aglomeracji Żabia 
Wola 
dzienniku urzędowym województwa Mazowieckiego pozycja 3412 
z dnia 17 kwietnia 2012 r 
która na podstawie artykułu 565 ustęp 2 ustawy z dnia 20 lipca 2017 r 
prawo wodne utraci 
moc z dniem 31 grudnia 2020 r 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od 
dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym województwa Mazowieckiego. 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję pani bardzo, czy mają państwo jakieś zapytania ? 
Uwagi ? 
Proszę pan Krzysztof. 
Krzysztof Marczewski: Już, już mówię. W uzasadnieniu do 
uchwały na drugiej stronie tego uzasadnienia jest takie zdanie. 
Projekt uchwały wyznaczania obszaru i granic aglomeracji Żabia Wola został 
uzgodniony przez państwowe gospodarstwo wodne wody polskie pismem 
z dnia i tutaj są kropeczki, nie wiemy o jakim piśmie mówimy. 



Anna Filipowicz: Może ustosunkuje się do tego pani Agnieszka Karkulak bardzo proszę. 
Agnieszka Karkulak – Główny Specjalista w Referacie Rozwoju i Gospodarki Urzędu Gminy Żabia Wola: Dzień 
dobry serdecznie. 
Anna Filipowicz: Ale proszę głośniej, bo słabo 
Agnieszka Karkulak: Dzień dobry witam serdecznie Agnieszka Karkulak. 
Pismo o którym jest tutaj mowa jest to postanowienie państwowego 
gospodarstwa wodnego z dnia 23 października 2020 r 
które wpłynęło do nas do urzędu 2 listopada 2020 r 
I tutaj może przeczytam państwo może nie podstawę prawną, 
ale po rozpatrzeniu wniosku Wójta gminy Żabia Wola ul Główna 3 96 321 Żabia Wola. 
Z dnia 15 października 2020 r znak pisma RG0640.1.2.2020.AK 
W sprawie uzgodnienia z wodami polskimi projektu uchwały 
w sprawie wyznaczenia aglomeracji postanawia uzgodnić projekt 
uchwały rady gminy z dnia 15 października 2020 r 
w sprawie wyznaczenia obszaru i wielkości aglomeracji Żabia Wola. 
Także takie pismo mamy, mogę państwo ewentualnie. 
Nie wiem czy widać. 
Anna Filipowicz: Dziękujemy, słabo widać także mam nadzieję, że to tylko trafi 
na biuro rady i zostanie rozesłana do wszystkich radnych. 
Agnieszka Karkulak: Może być tak to jest w zasadzie no dokument, który nam pozwala na to, żebyśmy mogli 
podjąć uchwałę bez tego uzgodnienia, nasza uchwała nie mogłaby być podjęta. 
Anna Filipowicz: Dobrze, dziękuję. Czy, proszę pan Krzysztof. 
Krzysztof Marczewski: Ja w takim razie ze względu na trudne i specyficzne warunki mamy tą zdalną 
sesę i tak dalej nie ma możliwości uzupełnienia tego zwyczajowo w takich 
momentach prosiliśmy, żeby pracownik uzupełnił tekst tego uzasadnienia, 
po czym przystępowaliśmy do głosowania nad poprawionym tekstem, ponieważ 
jest to niemożliwe. Ufam, że zostanie wprowadzony ten brak do tego uzasadnienia i 
no niejako można traktować, że głosujemy zaocznie. 
Agnieszka Karkulak: Jeżeli mogłabym coś dodać, to jest to uzupełni, które będzie niezbędne. 
W przesłaniu dokumentów 
do publikacji ja może państwo przekaże tutaj na dokumencie moim 
mniej więcej w tym miejscu jest ta data już wpisana. 
Także jak były przesyłane dokumenty do publikacji, nie widać ? 
Anna Filipowicz: Nie, nie widać, ale ufamy, że zostanie to wprowadzone 
i będą te zmiany, o których mówił tak pan radny Krzysztof. 
Dobrze, czy jeszcze ktoś z państwa ma jakieś uwagi ? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania nad punktem 7 w brzmieniu. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Żabia Wola. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Filarczyk Roman 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za pełną treścią uchwały. 
Anna Filipowicz: Jeszcze raz proszę powtórzyć 
Joanna Janoś: Za pełną treścią uchwały 
Anna Filipowicz: Po zmianach 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Anna Filipowicz: Zaraz wrócimy do pana Tomasza, bo coś są jakieś są (niezrozumiałe) 



Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: A dziękuje. Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Za pełną treścią uchwały. 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za pełną treścią uchwały. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Również jestem za pełną treścią uchwały. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Za pełną treść uchwały 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za i proszę wprowadzić zmiany. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 12 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym się 
Kolejnym punktem jest punkt 8 w brzmieniu podjęcie uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy w miejscowości Kaleń. Proszę o odczytanie projektu uchwały wiceprzewodniczącą Magdalenę 
Radomińską 
 
Magdalena Radomińska: Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 25 listopada 2020 r 
w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kaleń na 
podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 13 z dnia 8 marca 1990 r 
o samorządzie gminnym tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 r 
pozycja 713 z późniejszymi zmianami oraz artykuł 8 
ustęp 1 ustawy z dnia 21 marca 1985 r 
o drogach publicznych. Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 r pozycja 470 
Rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. Paragraf 1 nadaje 
się nazwy ulicy w miejscowości Kaleń ul. Agawy w drodze 
wewnętrznej oznaczonej nr ewidencyjnym 164/2 
odchodzącej od ul. Mszczonowskiej. 
Paragraf 2 szczegółowe położenie ulicy określa mapa stanowiąca załącznik do uchwały. 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia ogłoszenia 
w dzienniku urzędowym województwa Mazowieckiego. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś uwagi ? Nie widzę, przechodzimy więc do 
głosowania. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Romana Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 



Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Przechodzimy do kolejnego punktu. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy 
ul. w miejscowości Bartoszówka. Proszę o odczytanie projektu uchwały wiceprzewodniczącą Magdalenę 
Radomińską 
Magdalena Radomińska: Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 25 listopada 2020 r 
w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bartoszówka na podstawie 
artykułu 18 ustęp 2 punkt 13 dnia 8 marca 1990 r 
samorządzie gminnym tekst jednolity dzienniku ustaw z 2020 r 
pozycja 713 z późniejszymi zmianami oraz artykuł 8 ustęp 1A 
ustawy z dnia 21 marca 1985 r o 
drogach publicznych. Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 r pozycja 470 
 
Rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje, nadaje się nazwy ulicy w miejscowości Bartoszówka ul. 
Pokoleniowa w drodze wewnętrznej 
oznaczonej nr ewidencyjnym 119/4 odchodzącej od ul. Pogodnej. 
Paragraf 2 szczegółowe położenie 
ulicy określa mapa stanowiąca załącznik do uchwały 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. Paragraf 4 uchwała wchodzi 
w życie w terminie 14 dni od dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym województwa Mazowieckiego. 
Dziękuje. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, mają państwo jakieś uwagi ? 
Nie widzę. Tak na razie przechodzimy do głosowania. Przypominam, że głosujemy 
za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bartoszówka 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: 
Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 



Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Kolejny punkt, punkt 10 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 
w miejscowości Jastrzębnik. Bardzo proszę o odczytanie projektu 
uchwały radną Małgorzatę Kozicką 
Małgorzata Kozicka: Uchwała rady gminy Żabia Wola w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Jastrzębnik 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 13 
z dni 8 ósmego marca 1990 r o samorządzie gminnym 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 r pozycja 713 
z późniejszymi zmianami oraz artykuł osiem ustęp 1A 
ustawy z 21 marca 1985 r o 
drogach publicznych tekst jednolity dziennik ustaw 2020 r 
pozycja 470 
rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf pierwszy nadaje się nazwą ulicy w miejscowości Jastrzębnik ul. Złotokłosu 
w drodze wewnętrznej oznaczonej nr ewidencyjnym 70/1 
odchodzącej od ul. Mazowieckie Pola 
Paragraf 2 szczegółowe położenie ulica określa mapa stanowiąca załącznik do uchwały 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od 
dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym 
województwa Mazowieckiego dziękuje. 
Anna Filipowicz: Dziękuje bardzo. Czy mają państwo jakieś pytania zapytania ? 
Uwagi ? 
Nie widzę, przechodzimy do głosowania. Głosujemy nad punktem 10 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Jastrzębnik 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Jestem za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipoiwcz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 



Punkt 11 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ul. Przy Leśnej w miejscowości Ojrzanów. 
Proszę o odczytanie projektu uchwały radną Małgorzatę Kozicką 
Małgorzata Kozicka: Uchwała rady gminy Żabia Wola w sprawie nadania nazwy ulicy Przy Leśnych 
w miejscowości Ojrzanów na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 13 
z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym 
Tekst jednolity 2020 r, pozycja 713 
z późniejszymi zmianami i artykuł 8 ustęp 1A ustawy 
z dnia 21 marca 1985 r o drogach publicznych. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 r 
Pozycja 470 rada rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje 
Paragraf 1 nadaje się nazwę ulicy w miejscowości Ojrzanów 
ul Przy Leśna w drodze wewnętrznej oznaczonej 
nr ewidencyjnym 96/18 i 96/20 
Paragraf 2 szczegółowe położenie 
ulicy określa mapa stanowiąca załącznik do uchwały. 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym 
województwa Mazowieckiego. Dziękuje. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, proszę pani Iliana 
Iliana Kacprzak: Ja mam takie pytanie, bo tutaj w porządku obrad 
mamy o zmianie na danie, zmianie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 
Anna Filipowicz: Ja przepraszam wtrącę się w słowo 
tłumaczyłam na samym początku sesji, że to po prostu błąd w tekście był. 
Iliana Kacprzak: A to ten był dobra (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Tak tak tak tak. 
Ale czy mają państwo jeszcze jakieś uwagi ? 
Nie widzę. W takim razie będziemy głosować. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
Przechodzimy do punktu 12 podjęcie uchwały uchylającej 



uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żelechów 
Proszę o odczytanie projektu uchwały radną Małgorzatę Kozicką 
Małgorzata Kozicka: Oj przepraszam bo nie dosłyszałam w sprawie nadania nazwy ulicy czy w sprawie. 
Anna Filipowicz: Punkt 
Małgorzata Kozicka: Uchylającą uchwałę w sprawie nadania nazwy 
ulicy w miejscowości Żelechów 
Anna Filipowicz: Tak 
Małgorzata Kozicka: Dobrze już czytam uchwała rady gminy Żabia Wola 
uchylająca uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żelechów 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 13 z dnia 8 marca 1990 r 
o samorządzie gminnym. Tekst jednolity 
dziennik ustaw z 2020 r, pozycja 713 z późniejszymi zmianami 
oraz artykuł 8 ustęp 1A ustawy z dnia 21 marca 1985 r 
o drogach publicznych, tekst jednolity 
dziennik ustaw z 2020 r pozycja 470 rada 
gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 uchyla się uchwałę nr 70/XXVII/2020 
rady gminy Żabia Wola z dnia 23 września 2020 r 
w sprawie nadania nazwy 
drodze wewnętrznej nr ewidencyjny 273/19 
Miejscowości Żelechów ul Sielanki. 
Paragraf 2 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję. Mają państwo jakieś zapytania ? 
Uwagi ? Nie widzę w takim razie będziemy głosować. 
Magdalena Radomińska: Pani przewodnicząca może taka uchwała, taka uwaga 
w ramach wyjaśnienia mieszkańcom, dlaczego musimy uchylić tą nazwę ulicy, 
którą mogę (niezrozumiałe). 
Małgorzata Kozicka: Ja mogę przeczytać uzasadnienie. 
Magdalena Radomińska: Możesz albo może w (niezrozumiałe) wiemy o co chodzi 
Małgorzata Kozicka: Bardzo proszę 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) poproszę Małgorzatę Kozicką o odczytanie uzasadnienia. 
Małgorzata Kozicka: Uzasadnienie zgodnie z artykułem 18 ustęp 2 punkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r o 
samorządzie gminnym 
Podejmowanie uchwał w sprawie nazw ulic placów publicznych mostów oraz wznoszenia 
pomników przyrody należy do wyłącznej kompetencji właściwości rady gminy. 
Zgodnie z artykułem ośmiu ustęp 1A ustawy z dnia 26 marca 1985 r 
o drogach publicznych koniecznym jest 
uzyskanie pisemnej zgody wszystkich aktualnych współwłaścicieli terenu, 
na których jest zlokalizowana dana droga, by mogła zostać nadana jej nazwa. 
By mogła zostać nadana jej nazwa. Pełnomocnik działający 
w imieniu jednych z właścicieli nieruchomości nie poinformował urzędu 
gminy Żabia Wola o fakcie dokonania sprzedaży zbycia nieruchomości 
wraz z udziałami w działce drogowej i nabycia jej przez nowych właścicieli. 
Już przed datą podjęcia uchwały w czerwcu 2020 r. 
Urząd korzystając z dostępnych źródeł Geoportal powiatu grodziskiego, miał 
mieć wiedzę o powyższej zmianie stanu właścicielskiego w 
chwili przygotowywania uchwały we wrześniu 2020 r. 
W konsekwencji wyżej wymienioną uchwałę podjęto bez wymaganej prawem zgody wszystkich 
podmiotów osób mających tytuł do przedmiotowej nieruchomości. 
Uchwała nie została opublikowana w dzienniku urzędowym województwa Mazowieckiego. 
Procedura nadania nazwy zostanie wznowiona po uzyskaniu wszystkich wymagających (niezrozumiałe) 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś uwagi ? 
Nie widzę to teraz przejdziemy do głosowania nad punktem 12 



Podjęcie uchwały w uchylającej uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żelechów 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Punkt 13 podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy 
gminy Żabia Wola z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
o których mowa w artykule 3 ustęp 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r 
o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021. 
Proszę o odczytanie projektu uchwały radną Małgorzatę Kozicką. 
Małgorzata Kozicka: Uchwała rady gminy Żabia Wola w sprawie przyjęcia programu współpracy 
gminy Żabia Wola z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 
których mowa w artykule 3 ustęp 3 ustawy dnia 24 kwietnia 2003 r 
o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok dwa 2021. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkty 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r 
o samorządzie gminnym. 
Tekst jednolity dziennik ustaw 2020 r. 
Pozycja 713 ze zmianami oraz artykuł 5A ustęp 1 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r 
o działalności pożytku publicznego o wolontariacie to 
jest (niezrozumiałe). Tekst jednolity dziennik ustaw 2020 r pozycja 1057 
rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 rada gminy Żabia Wola przyjmuje program współpracy gminy Żabia Wola 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w artykule 3 ustęp 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021 
w brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały. 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy 
Paragraf 3 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, czy mają państwo jakieś uwagi bądź zapytania ? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania. 



Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Ja jestem za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 12 głosami za 
przy 1 głosie wstrzymującym się. 
Mamy jakiś błąd. 
Chwileczkę. Teraz się teraz się zgadza. 
Przechodzimy do głosowania nad punktem 3 znaczy przechodzimy do punktu 13A 
w sprawie podjęcia uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy w miejscowości Żelechów. Jest to punkt, który dzisiaj włączyliśmy do porządku obrad. 
Proszę o odczytanie projektu uchwały radną Małgorzatę Kozicką 
Małgorzata Kozicka: Uchwała rady gminy Żabia Wola w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Żelechów 
na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 13 
dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 r pozycja 713 
z późniejszymi zmianami oraz artykuł 8 ustęp 1A ustawy 
z dnia 21 marca 1985 r o drogach publicznych 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 r, pozycja 470 
Rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 nadaje się nazwy ulicy w miejscowości Żelechów ulica Nad Rzeką w drodze wewnętrznej 
oznaczonej nr ewidencyjnym 822/7 i 197/11 
odchodzącej od ulicy Łąkowej 
Paragraf 2 szczegółowe położenie ulicy 
określa mapa stanowiąca załącznik do uchwały. 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym 
województwa Mazowieckiego. Dziękuje. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś pytania bądź uwagi odnośnie przeczytanego 
projektu ? 
Proszę pani Magdalena. 
Magdalena Radomińska: Ta informacja, którą na 
początku zgłaszałam, chodzi o to, że w Żelechowie jest nazwa Ku Rzece nazwa ulicy. 
Po pierwsze jest to nazwa 



która się kojarzy, bo jedna Nad Rzeką druga Ku Rzece, więc mogą 
się mylić służbom, a po drugie jest to nazwa dwuczłonowe, których staramy się unikać 
To taka informacja. 
Anna Filipowicz: Dziękuję o proszę pani Magdalena odpowie na to. 
Magdalena Kowalik – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Urzędu Gminy 
Żabia Wola: (niezrozumiałe) 
w miejscowości Władysławów w Żelechowie, takiej ulicy nie ma. 
Natomiast pamiętacie państwo, że na komisjach była mowa 
o tych samym działkach, tylko była inna ulica 
natomiast i powtarzała się 
można powiedzieć blisko zdarzające się w Żelechowie 
Natomiast tutaj próbowaliśmy z właścicielami, współwłaścicielami działki drogowej 
przez ten okres między komisją a sesją i tutaj kolejne 
właśnie propozycja to była propozycja Nad Rzeką. 
Na bardzo, bardzo właścicielom zależało, tym bardziej, że właśnie chcę 
również przystąpić do procesu odbioru budynków. 
No i konieczny jest ten numer porządkowy. 
Anna Filipowicz: Dziękuję pan Krzysztof, jeszcze 
Magdalena Radomińska: (niezrozumiałe) chciałabym tylko przeprosić 
w takim razie pomyłka moja pomyliłam, że to w Żelechowie jest taka ulica 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękujemy. 
Roman Olczak: Nie twoja tylko moja. 
Anna Filipowicz: Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos pan Krzysztof ? 
Krzysztof Marczewski: Tak ja tylko chciałem powiedzieć, 
że chciałam właśnie wyartykułować to pani Magda powiedziała, że że 
we Władysławowie jest taka ulica. 
Anna Filipowicz: Dobrze, dziękuję pan Filarczyk 
Roman Filarczyk: Ja też chciała się powiedzieć to co pan Krzysztof, że takiej ulicy nie ma w Żelechowie 
we Władysławowie, ale ponadto jest różnica Nad Rzeką a Ku Rzece 
to jest różnica i służby tego się nie powinny mylić. 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękuję w takim razie, jeżeli nie ma więcej uwag i pytań, 
przechodzimy do głosowania nad punktem 13A w brzmieniu podjęcie uchwały w sprawie 
nadania nazwy ulicy w miejscowości Żelechów. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Jestem za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Pani przewodnicząca ja bardzo przepraszam ale  mieszkanka Żelechowa przysłała mi 
smsa, ponieważ nie może zabrać głosu 
i potwierdza to, co mówiła Magda Radomińska 
że Ku Rzece jest w Żelechowie. 
Nie wiem pani Magdo, jeżeli byłaby pani jeszcze uprzejma 
Roman Olczak: (niezrozumiałe) 
Magdalena Radomińska: Do Utraty jest na pewno, ale 
Anna Filipowicz: Proszę jakby pani Magdalena Kowalik 



mogła to sprawdzić, bo to jest nasze jedyne prawdziwe źródło 
Magdalena Kowalik: Proszę państwa ja już oczywiście było to sprawdzane, ale 
jeszcze w chwili obecnej potwierdzę sobie na wykazie dobrze ? 
Proszę o minutę cierpliwości. 
Anna Filipowicz: W takim razie będziemy powtarzać głosowanie od początku. No bo skoro teraz 
mamy taką przerwę krótką, to żeby była jasność dla wszystkich mieszkańców oglądających nas 
Powtórzymy od początku, ale teraz czekamy na wyjaśnienia ze strony pani Magdaleny Kowalik. 
Iliana Kacprzak: Możemy zrobić 5 minut przerwy ? 
Anna Filipowicz: Tak to w takim razie ogłaszam pięć minut przerwy. Po przerwie będziemy 
głosować od początku punkt 13A. 
Anna Filipowicz: Proszę się pokazać, żebym wiedziała, że wszyscy radni są obecni. 
Dziękuję bardzo wznawiam obrady. Po przerwie oddam głos pani Magdalenie Kowalik 
aby wyjaśniłam nam 
sprawę z (niezrozumiałe) ulicy w Żelechowie. 
Magdalena Kowalik: Proszę państwa, tak jak mówiłam, jedyną ulicą Ku Rzece jest ulica 
położona w miejscowości Władysławów w miejscowości Żelechów nie ma takiej ulicy, nie ma takiej drogi 
o takiej nazwie jest ulica Do Utraty, ale nie ma ulicy Ku Rzece 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękujemy w takim razie wznawiam głosowanie 
nad punktem 13A podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 
w miejscowości Żelechów. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Jestem za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: 
Ja się wstrzymuję, bo podwójna nazwa. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Uchwała została przyjęta przy 12 głosach za 
i 1 głosie wstrzymującym się. Przechodzimy do kolejnego 
punktu, jakim jest punkt 14 sprawozdanie Wójta 
o jego pracach w okresie nie dłuższym (niezrozumiałę). Udzielam więc głosu 
Wójtowi gminy Żabia Wola panu Piotrowi Rybka. 
Piotr Rybka – Wójt Gminy Żabia Wola: Dzień dobry państwu, witam wszystkich mieszkańców, państwa 
radnych. 
Staram się szybko, ponieważ były 



uwagi, że trochę długo to trwa, trwają te moje informacje 
z działań urzędu w okresie międzysesyjnym. Też wolałbym, 
żeby krócej to trwało, natomiast bardzo dużo się dzieje 
i z jednej strony, też chętnie bym chciał skrócić natomiast z drugiej strony. 
Jak skrócę, to ktoś powie, że nic 
nie robimy a jest wręcz odwrotnie. No dobrze, spróbuję przyspieszyć 
zacznijmy może od stanu epidemii 
na dzień 25 listopada czyli dzisiaj na 
terenie gminy Żabia Wola odnotowano łącznie od marca 676 
przypadków osób przebywających w 
kwarantannie granicznej i 671 
osób w kwarantannie domowej oraz 
122 osoby w izolacji, czyli od (niezrozumiałe) których 
potwierdzono pozytywny wynik na COVID-19 122 osoby 
w naszej gminie na dzień dzisiejszy to jest 25 listopada 
mamy 7 osób przebywających w izolacji 
i 81 osób w kwarantannie rodzin. 
Jest to stan obecnie chwilowy. Nie ma osób przebywających w 
kwarantannie granicznej. Powyższe dane pozyskano z sanepidu z Grodziska Mazowieckiego 
oraz z sanepidu z Sochaczewa. 
Nie otrzymujemy niestety informacji oficjalnych 
danych dotyczących ilości zgonu z zebranych informacji 
jednak wynika że, że 4 osoby 
z terenu naszej gminy zmarło z powodu COVID-19 
lub powikłań wynikających z zarażeniem wirusem. 
Jest mi bardzo przykro z tego powodu. Zgodnie z zaleceniami Wojewody Mazowieckiego 
gmina (niezrozumiałe) pomocy społecznej w Żabiej Woli prowadzi działania mające 
na celu pomoc osobom przebywającym na kwarantannie i izolacji. Wsparcie polega 
na doraźnej pomocy w formie dostarczenia żywności, udzielenia 
informacji dotyczących możliwości zakupów internetowych 
w lokalnych sklepach. 
Wskazywana jest również możliwość uzyskania pomocy psychologicznej. 
Tyle jeżeli chodzi o COVID. 
Działalność referatu finansowego podatkowego w 
minionym miesiącu to jest 
rozliczenie i złożenie sprawozdania z realizacji następujących projektów 
do urzędu Marszałkowskiego województwa Mazowieckiego 
departament rolnictwa i rozwoju obszarów wiejskich w zadaniach 
zagospodarowanie miejsca publicznego pełniącego funkcje rekreacyjne i sportowe w miejscowości Słubica 
Dobra z miejscowości Władysławów 
miejscowości Bartoszówka miejscowości Osowiec 
(niezrozumiałe) i w miejscowości Kaleń, 
być może państwo widzicie te strefy aktywności 
które zostały tam wybudowane, często często 
w miejscach, gdzie nikt by nie pomyślał, że coś takiego może być jak na przykład Władysławów gdzie, 
gdzie rosły pokrzywy na wysokość 
powyżej metra że nie dało się nawet 
zaryzykować wejściem w tą działkę, no doprowadziliśmy 
to do stanu takiego, że jest piasek plażowy 
i urządzenia sportowe. 
Drugie centrum projektów Polska Cyfrowa tutaj zdalną szkołę. 
Wsparcie ogólnopolskiej sieci edukacyjnej w systemie kształcenia zdalnego 
i tutaj również złożyliśmy rozliczenie. 
Przygotowanie końcowego rozliczenia FDSu 



to jest remont 
drogi Kresowej i przebudowa dróg gminnych na terenie gminy Żabia Wola 
Widzicie państwo jeżeli coś jest dofinansowane 
ze środków zewnętrznych, to 
później jeszcze po otwarciu, długo długo trwa, zanim 
związanie z umową przez zobowiązaniem się skończy 
jeszcze trwa do rozliczenia tego projektu. 
Przygotowanie i przesłanie do regionalnej izby obrachunkowej 
projektu budżetu na przyszły rok 2021 
co będzie niebawem omawiane przez radę gminy. 
Przygotowanie i przesłanie do RIO projektu UPE 
też na 21 rok do 34 
też będzie omawiane niebawem na przez radę. 
Bieżące przygotowanie dokumentacji dla kontroli RIO w urzędzie mamy 
od ponad miesiąca kontrole RIO jest to zapowiedziana kontrola 
raz na 4 lata przypominam że jest cały referat 
mocno skupione na na tym 
czyli na kontroli. 
I jest 3 przedstawicieli z Warszawy z RIO i sprawdzają 
wszystkie dokumenty. Czy przez ostatnie 4 lata czy 
wszystko było zgodnie z przepisami. 
Jeżeli chodzi o obszar rolny 
spis rolny mam tutaj taka informacja, że tylko do końca listopada 
trwa powszechny spis rolny. Chciałbym państwa namówić do 
tego, że byście dokonali takiego spisu. 
I wypełnili obowiązki, dopełnili tego obowiązku 
i spisali się najlepiej przez internet. Ze względu na 
nasilający się stan epidemiczne Rachmistrzowie, dokonują spisu 
poprzez wywiad telefoniczny w naszej gminie pozostały do spisania 
184 gospodarstwa a wpisanych zostało 
ponad 70% 
czyli zdecydowana większość. 
Powodem nie spisania gospodarstw, jest brak kontaktu telefonicznego z jego właścicielami. 
Przerywanie wywiadu telefonicznego przez respondentów, 
nie odbieranie połączeń od Rachmistrza mimo informacji sms o tym, że dzwoni Rachmistrz 
dlatego uprzejmie proszę Sołtysów o włączenie się 
w akcję informacyjną na terenie swoich sołectw zachęcamy wszystkich rolników 
do dokonania wpisu przez internet lub 
kontakt telefoniczny z Rachmistrz poprzez gminne biuro spisowe pod numerem 46 858 0 0 23 
tylko do końca tego miesiąca. 
Jeżeli chodzi o obszar oświaty tutaj 19 listopada odbył się 
egzamin na stopnie awansu nauczycielskiego nauczyciela mianowanego. 
Egzamin zdała pani Klaudia Nyts, nauczyciel edukacji wczesnoszkolnej i świetlicy szkoły podstawowej 
imienia Kawalerów Orderu Uśmiechu w Józefinie 
do placówek oświatowych 
trafiły bezobsługowe 
zamgławiacze ultradźwiękowe z certyfikatem CE 
do zamgławianie wykorzystują środek, który posiada świadectwo jakości 
zdrowotnej PZH. Zamgławianie to powszechna, niezwykle 
skuteczna i efektywna metoda dezynfekcji podczas jej stosowania 
w wyniku rozpylania bardzo drobnych kropel powstaje sucha mgła, która 
głęboko wnika w powierzchnię zakamarki pokrywa dokładnie przedmioty, 
które znajdują się w pomieszczeniu. Zamgławianie nie jest niebezpieczne 
dla ludzi i zwierząt jest po kilku godzinach od zakończenia procesu odkażania pomieszczeń 



Bezpiecznie można do nich wejść jest to przede wszystkim potrzebne, jeżeli 
na przykład w przedszkolu czy żłobku dzieci bawią się zabawkami, 
klockami czy innymi małymi elementami, tego nie da się umyć 
A taka Mgła jednak to neutralizuje 
ewentualne zarazki wirusy. W minioną sobotę 
rząd ogłosił przedłużenie stacjonarnej działalności szkół 
podstawowych do 17 stycznia. Wobec powyższego zdecydowano o kontynuacji. 
Stopniowego wygaszenia systemu ogrzewania w pomieszczeniach 
szkolnych, czyli staramy się oszczędzać. 
To jest naturalne podejście każdy w swoim gospodarstwie analogicznie by postąpił. 
Wniosek na maluch plus tej 6 listopada 
został złożony wniosek na dofinansowanie funkcjonowania 
miejsce żłobkowych utworzonych w ramach wcześniejszej edycji programu. 
Wysokość czy uzyskanego 
dofinansowania jeszcze nie jest znana rozstrzygnięcie będzie w przyszłym roku. 
Proszę trzymać kciuki, żeby się udało. 
Dofinansowanie kształcenia młodocianych (niezrozumiałe) pracodawcą przekazano 
refundację kosztów kształcenia młodocianych pracowników z terenu naszej 
gminy w łącznej wysokości ponad 16 000 zł 
środki w całości otrzymane z funduszu pracy. 
Jeżeli chodzi o kulturę 
Dom kultury w Żabiej Woli w dniach 26, 30 października 
ze względu na zagrożenie epidemiologiczne 
pracował zdalnie co tygodniowe 
zajęcia programowe odbywające się w domu kultury, z 
wyjątkiem ceramiki, która odbyła się w praca w pracowni zapole 
W tym okresie zostają również zawieszone 
zamawianie zajęć i powrót do pracy stacjonarnej (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: Przepraszam mogę kontynuować ? 
Magdalena Radomińska: Tak tu panią Małgosię wyrzuciło i z powrotem dołączyła do nas. 
Piotr Rybka: Dziękuję. W sprawie zajęć i powrót do pracy stacjonarnej planowane jest na początek grudnia 
Takich informacji różnych jest to 24 listopada 
i bieżącego roku gmina Żabia Wola 
złożyła wniosek do Wojewody Mazowieckiego o dofinansowanie na 21 rok 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego na liniach 
komunikacyjnych użyteczności publicznej na terenie naszej 
gminy to jest Piotrkowice-Skuły, Żelechów-Siestrzeń, 
Rumianka-Skuły, Rumianka-Ojrzanów, Żabia Wola-Ojrzanów, 
Żabia Wola-Józefina, Siestrzeń-Ojrzanów, 
wartość wniosku jest niespełna 900 000 zł 
wkład własny na poziomie 200 000 zł 
a liczymy, że tutaj bez 
zmian będzie kontynuacja i otrzymamy tak samo jak wcześniejszych latach 
dofinansowanie również dział, współdziałamy z 
powiatem w tym obszarze i 
wniosek powiatowy, który powiatowe 
linie będą jeździły po naszej gminie. Pomagaliśmy składać i 
byliśmy członkami tego zespołu powiatowego i tam jest znacząco 
wyższe większy zakres na poziomie panie Jerzy tam chyba 11 mln dobrze pamiętam ? 
Tak to mówię, że 11 mln naprawdę ogromne 
środki to są. 
Jeżeli chodzi o pozyskiwanie środków zewnętrznych tutaj 
złożony w październiku wnioski 
to dnia 3 listopada. 



W listopadzie wioski do złożyliśmy do Mazowieckiej 
jednostki wdrażania programów unijnych wniosek na zadanie 
pod nazwą poprawa efektywności energetycznej budynków 
użyteczności publicznej poprzez termomodernizację 4 obiektów na terenie 
gminy Żabia Wola w ramach regionalnego programu operacyjnego województwa Mazowieckiego na lata 
2014-2020 
Całkowita wartość projektu wyniosła ponad 6 mln 
Poziom dofinansowania 80% czyli wnioskowana kwota 
dofinansowania zamyka się niespełna 4 mln. 
Również liczymy na to, że uda się nam pozyskać te środki 
i będziemy mogli poprawić stan naszych 
budynków gminnych, ponieważ sami państwo widzicie, jak 
słabo wyglądają. W dniu 29 października 
została podpisana umowa o dofinansowanie. 
Zadania pod nazwą przebudowa ul Sójki 
miejscowości Zaręby jest to etap 2. 
Zarząd województwa Mazowieckiego pochyli, przychylił się do zmian, których 
wprowadzenie było konieczne, aby zrealizować daną inwestycję 
za mniejsze środki finansowe (niezrozumiałę) wykonujemy 
to za około tą drogę za około 150 000 zł 
Ogromna determinacja pana sołtysa Gołębiewskiego 
oraz pana radnego Klimkowskiego 
za co dziękuję, ale chyba jednak też mieszkańców, którzy zabiegali o tą (niezrozumiałe) 
W listopadzie mamy w planach złożenie do Mazowieckiej jednostki 
wdrażania programów unijnych wniosku na dofinansowanie zadania 
pod nazwą renowacja kościoła pod wezwaniem Świętych Apostołów Piotra i Pawła 
oraz dzwonnicy w Skułach jako przykład ochrony 
dziedzictwa kulturowego na Mazowszu w ramach regionalnego 
programu operacyjnego województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 
Również liczę na to, że 
uda się pozyskać środki do tej pory barierą było to, 
że nie mieliśmy dokumentacji 
i zgód konserwatora zabytków. 
Ten kościół jest zabytkiem 1 klasy. 
także tutaj nie było łatwo spełnić te wymagania 
konserwatora no ale udało się, jesteśmy na następnym etapie 
i teraz myślę, że już będzie 
będzie chodziło tylko o pieniądze, albo aż o pieniądze mam nadzieję, że się uda. 
Ważne komunikat dla sołtysów 
i państwa radnych, aby rozpoczęli, rozpowszechnić 
informację odnośnie inwentaryzacji źródeł niskiej emisji 
Kolejny raz szczególną uwagę 
chcielibyśmy również zwrócić na 
informacje pojawiające się na naszej stronie internetowej, jak również 
przekazywane radio oraz listownie do mieszkańców naszej gminy 
odnośnie trwającej realizacji projektu w zakresie inwentaryzacji 
indywidualnych źródeł ciepła na terenie gminy Żabia Wola. 
Efektem przeprowadzonej inwentaryzacji będzie stworzenie raportu o ilości występujących 
pieców kotłów na paliwo stałe to będzie stanowiło 
punkt wyjścia do ubiegania się gminy o kolejne środki dla 
naszych mieszkańców na wymianę tych kotłów, które będą spełniały 
najwyższe standardy i normy w zakresie eliminacji źródeł 
niskiej emisji z początkiem 21 roku ruszy 
nabór w projekcie stop smog, którą umożliwia dofinansowanie 



do wymiany kotłów oraz przeprowadzenia kompleksowej termomodernizacji 
w budynkach mieszkalnych najuboższych rodzin na terenie naszej gminy 
Dofinansowanie będzie 100% 
czyli 80% z narodowego funduszu i 20% gmina 
i to warunkiem wytypowania przez gminę 
konkretnych gospodarstw domowych do projektu może być wypełnienie ankiety inwentaryzacji. 
Na początku listopada zostaną przekazane do rady i sołtysów. 
Znaczy zostały przekazane informacje odnośnie ankietera działającego 
na danym terenie w danym sołectwie. Prośba jest o współpracę 
i pomoc w dotarciu do jak największej liczby mieszkańców. 
Celem wypełnienia ankiety inwentaryzacyjnej mieszkańcy będą proszeni o kontakt z ankieterem 
z danego terenu pod wskazany numer telefonu. 
Część mieszkańców zostanie poinformowany poprzez gminny system SMS. Ci, którzy 
są zarejestrowani w systemie, będą takie powiadomienie maili na stronie internetowej 
Zostały podane numery telefonów ankieterów z podziałem jakie miejscowości będą 
obsługiwane przez danego ankietera? Będzie również przekazana informacja poprzez dziennik elektroniczny 
funkcjonujących w nasze i gminnych szkołach podstawowych. 
Te wszystkie szczegółowo szczegółowe informacje będą 
przekazywane do wszystkich radnych gminy i sołtysów. 
Prośba jest państwa o współpracy w zakresie informowania mieszkańców o trwających 
trwającej inwentaryzacji. Zaznaczam również, że 
co roku będzie prowadzona inwentaryzacja źródeł niskiej emisji. 
W latach następnych będzie to aktualizacja obecnie przeprowadzonej inwentaryzacji. 
No i myślę, że w zeszłym roku 
i w tym roku znacząco więcej wymienia się kotłów. 
Chociażby z programu właśnie czyste powietrze i 
w stosunku do lat poprzednich. Także myślę, że mieszkańcy 
coraz bardziej się przekonują, że jest to dobre rozwiązanie, żeby przejść 
właśnie z ze starych kotłów na nowoczesne. 
Także powietrze to też jest dobro nasze wspólne i 
nie po to się tutaj też część mieszkańców sprowadziła z dużych 
miast, żeby oddychać spalinami z komina tylko 
żeby jednak oddychać czystym powietrzem, więc mam nadzieję, że 
Że będziemy w tym aspekcie mówili jednym głosem wszyscy. 
Jeżeli chodzi o sprawy 
związane z inwestycjami. 
Aktualne statusy spraw 
dotyczące miast i oświetlenia już mówiłem częściowo 
o miastach, zostały one wykonane w Kaleni, Bartoszówce, Słubicy Dobrej i Władysławowie i Osowcu 
także zapraszam do oglądania. 
Mam nadzieję, że na wiosnę tam będzie się działo. 
W trakcie realizacji umowa obejmująca 
budowę oświetlenia w miejscowości Józefina, parking przy 
ulicy Gałązki oraz oświetlenia (niezrozumiałe) 
Oświetlenie ul Okrężnej w miejscowości Bartoszówka 
ulicy Kasztanowej w miejscowości Zaręby 
oraz Kasztanowej w Ojrzanowie. 
Złożenie zgłoszeń do starostwa powiatowego w grodzisku 
w związku z planowanym montażem lamp solarnych z funduszu sołeckiego. 
Kaleń obok zbiornika wodnego będzie właśnie 
(niezrozumiałe) powstał 
w tym miesiącu. 
W celu doświetlenia tego miasu oraz Słubicy Dobrych 
przy ul Zarzecznej. 



Jeżeli chodzi inne również działania, ale o tym będziemy 
mówić na następnej sesji także dopiero się rozpoczynają. 
Jeszcze nie są na prace zaawansowane z (niezrozumiałe) na następnym sprawozdaniu. 
Jeżeli chodzi o fundusz solecki i oświetlenie 
dotyczy teraz obszar dróg. Zawarliśmy umowę na 
realizację oraz przekazanie terenu budowy przedsięwzięcia 
inwestycyjnego pod nazwą przebudowa ulicy Sójki od 
0 + 600 m do 0 + 896.5 
w Zrębach (niezrozumiałe) to współfinansowane ze środków 
funduszu ochrony gruntów rolnych czyli no te środki, 
nie mogą być wykorzystane na budowę drogi w centrum miejscowości 
tylko jest to z tych (niezrozumiałe) gruntów rolnych również ze 
również z tego funduszu udaje nam się pozyskiwać środki bo 
w końcu jesteśmy gminą poniekąd rolniczą 
wykonawcą inwestycji jest INSTAL-NIKA 
mieliśmy przyjemność z tą firmą współpracować 
w funduszu dróg samorządowych kontrakt na 3 910 000 to był tak. 
Plus chyba jeszcze drugi na niespełna 3 mln 
także sprawdzona firma. 
Jest to firma z Warszawy 
I planowany termin zakończenia inwestycji jest 
niebawem za tydzień. Mam nadzieję, 
że wspólnie z radnym Norbertem Klimkowskim i 
sołtysem (niezrozumiałe) 
Odbierzemy, sprawdzimy jakość, czy się podoba i 
i czy będzie wszystko dobrze na odcinku o łącznej długości 296.5 m 
począwszy od połączenia ul Sójki 
do połączenia ul (niezrozumiałe) 
ułożona zostanie nowa warstwa 
konstrukcyjna drogi zgodnie z posiadaną przez gminę dokumentacją projektową. 
Warstwę, wierzchnią stanowić 
będzie jezdnia z masy bitumicznej o szerokości 4 m 
bo jest to nawet chyba szersza, nawet droga niż Skórska 
która która jest jedną z częściej uczęszczanych dróg 
oraz wykonane zostaną pobocza (niezrozumiałe) 
o szerokości 1 m. 
Następny obszar drogowy to zawarcie umowy na realizację 
przedsięwzięcia inwestycyjnego pod nazwą przebudowa drogi gminnej 
ul Magnolii w miejscowości Kaleń Towarzystwo na 
odcinku 0 + 179 do 0 + 309 
to jest począwszy od łuku ul Magnolii, a jednocześnie 
początku działki ewidencyjnej nr 39 w kierunku północnym 
wykonawcą będzie w tym przypadku firma DARBUD Dariusz Bednarczyk z Kałęczyna 
Przebudowa istniejącej drogi będzie polegać na wykonaniu 
jezdni o szerokości 4.5 m 
Nawierzchnia projektowanej jezdni z mieszanki niezwiązanej 
frakcją od 0 do 31.5 mm 
tutaj również mieliśmy również wcześniej doświadczenia z tą firmą 
na utrzymaniu dróg również w ostatnim 
tygodniu świadczyła bezpłatnie nam 
usługi gwarancyjne, czyli drogi 
które zostały wykonane pół roku temu czy nawet rok temu. 
Gruntowe w południowej części gminy chyba Piotrkowicach 
zostały przez tą firmę bezpłatnie poprawione, bo 



ulewy spowodowały, że że 
pojawiły się dziury na drodze. 
Ciężko było to wynegocjować, ale firma widać, że 
że jednak dała się namówić na na to 
żeby tą usługę gwarancyjne wykonać. Następny temat 
drogowy, przygotowanie do publikacji w biuletynie informacji publicznej, 
postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, realizację przedsięwzięcia 
inwestycyjnego pod nazwą przebudowa drogi gminnej 
ulicy Folwarcznej w miejscowości Musuły. 
Na odcinku od 0 do 615 m 
przebudowa istniejącej drogi będzie polegać na 
wykonaniu jezdni o szerokości 3 m 
Niestety nie możemy szerzej ze względu na to na ograniczenia z jednej 
strony stawu z drugiej strony własności gruntowej 
gruntowych i brak zgód 
mieszkańców a z drugiej strony jest determinacja, żeby wykonać tą drogę 
na tyle przyjazną, żeby żeby dało się 
Samochodami osobowymi oraz śmieciarką czy nawet w sytuacji 
jakiejś takiej potrzebnej być może nawet autobus małych rozmiarów 
Tamtędy puścić, to jest połączenie 
grodziskiej z mazowiecką, no nie, nie w tym 
roku przyszłym, ale jest to sprawa 
taka, że że będzie można skorzystać, potrzebne ten 
to połączenie jest potrzebne. No i oczywiście mamy tam mieszkańca niepełnosprawnego 
któremu w kampanii wyborczej obiecywałem i staram się 
dotrzymywać prawie wszystkich obietnic, tak które są możliwe, wyborczych obietnic. 
Nawierzchnia projektowanej jezdni z betonu asfaltowego, 
z jazd indywidualne oraz publiczne należy wykonać z 
mieszanki niezwiązanej z trakcją, czyli 0 do 31.5 mm 
pobocza o szerokości 0.75 m 
z kursywa łamanego, stabilizowanego 
mechanicznie z frakcji 4 do 31.5 
Miałowany (niezrozumiałe) do 4 mm 
czyli no również solidne wykonanie tam są ciężkie warunki, 
bo teren podmokły teren tak 
w dół do tego wąwozu gdzie płynie rzeka 
i często jak są opady, to właśnie spływa spływała 
nam ta droga, więc gruntowe rozwiązanie wykonanie tej 
drogi w sposób gruntowy no nie wytrzymuje dłużej niż kilka miesięcy. 
Dlatego (niezrozumiałe) potrzeba tej nawierzchni bitumicznej 
Następny obszar drogowy to rozstrzygnęliśmy 
postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 
Zakończono, zawarciem kontraktu na realizację usług 
zimowego utrzymania dróg 
i ulic stanowiących własność gminy Żabia Wola sezonie zimowym 
teraz 2020, 2021 
W części 1 i 2 i 3 jak poprzednich latach. 
Podzieliliśmy gmina na części 
ponieważ były takie potrzeby, też i kontrahentów 
potencjalnych jako 
najkorzystniejszą w tym roku we wszystkich 3 częściach 
postępowania wybrano ofertę złożoną przez pana Jarosława Dąbrowskiego, 
prowadzącego działalność gospodarczą pod nazwą PHU Jarek Jarosław Dąbrowski z Grójca 
w poprzednich latach. 



Często się zdarzało, że były to nasze lokalne firmy 
z naszej gminy. W tym roku jak widać 
nie złożyły atrakcyjnej cenowo oferty, ponieważ cena wygrywała 
Następny obszar drogowym pomimo trudności opóźnień wynikających 
z obecnej sytuacji pandemicznej, wracamy do realizacji 
harmonogramów robót bieżących, bieżącego utrzymania dróg gruntowych. 
Tutaj mieliśmy u wykonawcy również również 
kwarantannę wznowione zostały roboty drogowe ukierunkowane na poprawę warunków 
komunikacji i bezpieczeństwa na drogach gruntowych, zlecone wykonawcy 
w harmonogramie także nie jest tak jak kiedyś, 
że że kilka miesięcy trwał remont 
dróg, a później słuch o budżecie, tak dobrze gospodarujemy 
pieniędzmi, że całym rokiem od można powiedzieć marca 
jak tylko mrozy 
puszczą do listopada, może nawet i grudnia w tym przypadku 
trwają prace utrzymaniowe na naszych drogach. No i oczywiście 
inwestycyjne także mam nadzieję, że państwo to dostrzegacie. 
Ja rozumiem, że nie da się, nie da się w jeden rok 
czy dwa nawet lata czy nawet w jedną kadencję wykonać wszystkich dróg, 
ale postęp jest znaczący i mam nadzieję, że ktoś, kto 
patrzy obiektywnie to dostrzega. 
Inne obszary już nie drogowe dotyczy inwestycji, kubaturowych OSP Żelechów 
Trwa zadania, rozbudowa 
nadbudowa oraz remont budynku OSP w Żelechowie. Budowa w 
tym budowa również szamba szczelnego utwardzenie terenu zewnętrznego, 
budowa instalacji gazowej etap 2 wykonawca MP Projekt Polska z Warszawy 
w tym zadaniu 
wystąpiła konieczność wykonania robót dodatkowych w ramach realizacji zadania 
Co wiąże się z koniecznością wydłużenia terminu realizacji przedmiotu umowy. 
Wykonawca wystąpił z wnioskiem o wykonanie 
robót dodatkowych oraz wydłużenie terminu realizacji przedmiotu umowy 
do 28 grudnia tego roku. 
Przedstawiając inwestorowi kosztorys dotyczący wykonania robót dodatkowych, inwestor, 
czyli my zgodziliśmy się na przedłużenie terminu realizacji przedmiotu umowy. 
Jest to uzasadnione technicznie oraz zaakceptowaliśmy 
przedłożony przez wykonawcę kosztorys robót dodatkowych w wysokości, 
dodatkowo 100 000 zł. 
W najbliższym czasie planujemy zawrzeć stosowny aneks do umowy z wykonawcą. 
Jest to związane z tym, że 
no logicznie 
dochodzimy do wniosku, że obiekt powinien zostać 
zakończony nie tym, co jest w jednej części 
zadania projektowego, czyli w dokumentacji, ale 
tym co rzeczywiście powoduje, że uciążliwość 
jak na przykład warunki atmosferyczne. Bo moglibyśmy zakończyć 
na przykład trochę żelbetem 
ale wydalibyśmy pewnie 
o kilkadziesiąt tysięcy więcej w tą zimę na ogrzewanie tej części 
 
Wykonanej, zakończonej. 
A po co wydać te kilkadziesiąt tysięcy jak można zaoszczędzić te kilkadziesiąt tysięcy 
izolując odpowiednio tę stronę, także na tym 
etapie doszliśmy do wniosku, że trzeba to zamknąć 
nie tylko kubaturą, bo nie tylko 



pod względem nośności betonu, ale również pod względem izolacyjności. 
Również tutaj dostrzegliśmy na tym etapie 
pewne mankamenty związane z 
z belkami stropowymi, które które są jak najbardziej prawidłowo 
zaprojektowane i wykonane, ale mogą można je poprawić, 
żeby polepszyć użytkowanie danej przestrzeni, czyli żeby 
nie stała nam belka na środku sali konferencyjnej, jak 
możemy ją usunąć i zrobić 
lepsze lepsze dźwigary 
stropu czy dachu. 
Jeżeli chodzi o nie straż tutaj, myślę, że 
za tej kadencji jest bardzo wysoki priorytet na 
tej tych instytucji również przypominam, że 
w zeszłym roku wóz bojowy największy w okolicy udało 
nam się zakupić dla Skuł a w tym roku w Skułach 
wybudujemy garaż dla tego wozu. 
Wykonawcą robót jest Zakład Ogólnobudowlany Marbudex 
Obecnie stan obecnie zaawansowania prac to jest realizowana jest 
realizowane jest szalowanie i zbrojenie stropu nad garażem 
jednostanowiskowym oraz klatki schodowej. 
Betonowanie stropu i klatki schodowej jest 
planowane na piątek, czyli 
za chwilę za dwa dni. Zaawansowanie robót pod 
względem finansowym wartości umowy jest na poziomie 30% 
Natomiast pod względem fizycznego wykonania 
tego w terenie już jest na poziomie 50 czy może nawet więcej procent 
No i tak powinno być, że najpierw praca później płaca a nie odwrotnie. 
Inwestycja to stan surowy garażu bez wykończenia 
wewnętrznego i bez instalacji, ale stan surowy zamknięty. 
Także zapewne w przyszłym roku być 
może przy współpracy wspólnymi siłami z OSP, a być 
może znajdą się jakieś środki, czy (niezrozumiałe) 
inwestycje również kontynuować analogicznie 
w OSP Żelechów tam też są ogromne jeszcze potrzeby. 
Ale przypominam, jest to jeden z niewielu elementów 
systemu zabezpieczeń jaki mamy w naszej gminie więc to powinniśmy dbać 
o tę instytucję tak bardzo, jak to możliwe. Przede wszystkim 
chodzi tutaj o pieniądze, jak starsza nam do powinniśmy 
te wszystkie nadwyżki zawsze rozważać czy nie 
włożyć w systemy bezpieczeństwa typu właśnie OSP 
Następnym elementem kubaturowym to jest jest projekt 
rozbudowy szkoły podstawowej w Skułach 
Nazwa zadania to opracowanie dokumentacji projektowo kosztorysowej w zakresie 
wprowadzenia zmian rozwiązań funkcjonalno użytkowych 
oraz rozwiązań konstrukcyjnych posiadanej dokumentacji projektowej rozbudowy 
szkoły podstawowej w Skułach. 
Tutaj w zeszłym roku skończyliśmy projekt, 
który został zamówiony jeszcze w poprzednich latach z 
firmą projektową nie dało się więcej wycisnąć otrzymać 
od tej firmy projektowej. Ona chciała zakończyć 
zadanie zgodnie z zamówieniem, zamówienie nie było przez nas 
złożone. W związku z tym nie mogliśmy zmienić tego zakresu zamówienia 
Znaczy zmieniliśmy to na tym etapie pod tą nazwą, a natomiast wykonawca 
poprzedniego projektu również złożyłem swoją ofertę i okazał się zdecydowanie droższy 



od obecnego wykonawcy jest to 
Usługi Projektowe Andrzej Daniluk z Warszawy. 
Poprzedni wykonawca, jeżeli dobrze kojarzę to 
Bohdan pamiętasz nazwę firmy ? 
Okej ale jakieś takie popularne nazwisko w naszej gminie 
nie pamiętam tego nazwiska (niezrozumiałe) 
Przepraszam ? (niezrozumiałe) 
Wanda Redestowicz: A nie pan Wołowicz ? 
Piotr Rybka: Nie 
Wanda Redestowicz: Nie ? 
Piotr Rybka: Pan Owczarek. Owczarek nazwisko. 
No niestety nie udało się nam wypracować projektu który 
by zadowalał mieszkańców i cieszę się, 
że mieszkańcy to w twarz powiedzieli publicznie 
zrobiliśmy nowe projekt w sensie poprawiliśmy stary 
projekt, ale ten ta poprawka to wygląda kompletnie inaczej 
niż niż tamten projekt w związku z tym z punktu widzenia technicznego 
on wygląda jak nowe a z punktu widzenia formalnego 
prawnego, no jest to 
jest to wprowadzenie zmian rozwiązań funkcjonalno użytkowych. 
Wykonawca usługi wystąpił do 
inwestora, do nas z prośbą o wydłużenie terminu realizacji 
przedmiotu umowy i tutaj 
będzie ten projekt się kończył 21 grudnia. 
Jest to również uzasadnione, a także wystąpił 
wykonawca o zwiększenie wynagrodzenia należnego wykonania za realizację przedmiotu 
umowy o 10 000 zł 
Jako inwestor przychylam się 
do przedłożonej przez wykonawcę propozycji wniesienia zmian do umowy 
i w najbliższym czasie zamierzam zawrzeć stosowny aneks do 
umowy z wykonawcą. Umowa z wykonawcą jest 
na poziomie 100 000 zł i 
jest to spowodowane między innymi tym, że wydłużyły 
się znacząco konsultacje z mieszkańcami. 
Na etapie właśnie wnoszenia poprawek 
zmian no i nikt 
nie przewidział, że tyle będzie jeszcze 
dodatkowych potrzeb konsultacji, także 
chciałbym zaproponować mieszkańcom 
omówienie zaawansowania tego projektu rozbudowy szkoły 
podstawowej w Skułach. 
Chciałem zaproponować wideo spotkanie, na 
które zaproszę do do 
swojego biura w urzędzie gminy panią architekt. 
Naszego mieszkańca bardzo kompetentnego, również architekta 
pana Tomasza Frelichowskiego oraz panią 
dyrektor szkoły podstawowej w Skułach i ja 
będę omawiał ten projekt oraz będzie to stream na żywo. 
Na poprzez portal społecznościowy Facebook i tutaj 
chciałbym, żeby możliwie wiele osób uczestniczyło i 
będzie możliwością zadawania pytań właśnie w komentarzach pod tym video 
 
I chciałbym, chciałbym na wszystkie pytania 
udzielić odpowiedzi, dlatego ten zespół, który będzie omawiał 



projekt, będzie przede wszystkim zespołem technicznym, kompetentnym. 
Sam też jestem, uważam kompetentny, ponieważ jestem inżynierem elektro energetykiem z uprawnieniami 
budowlanymi zarówno w 
zakresie bycia, kierownikiem czy dyrektorem budowy, jak i w zakresie 
bycia projektantem bez ograniczeń, jeżeli chodzi o 
projekty największych obiektów przemysłowych. 
w branży elektroenergetycznej. Także czuję się kompetentny, żeby 
również omówić szkołę, pomimo, że sam szkoły nigdy nie 
projektowałem, ale chciałem takie spotkanie zrobić 
jutro wieczorem chyba, że państwo chcieliby w późniejszym terminie. 
To to chętnie usłyszę 
te sugestię i być może się z państwem zgodzę. 
Mam nadzieję, że że że będzie to 
z dużym zainteresowaniem, bo jest to jednak 
inwestycja jeżeli jeżeli nie ma jeszcze 
środków w pełni zagwarantowanych na tą inwestycję na przyszły rok, planujemy w 
budżecie projekcie budżetu, który zostanie państwu przedłożony 
planujemy ponad 500 000 
na projekt złożone zostały wnioski. Przypominam na 
finansowanie termomodernizacji i starej części. 
Będziemy chcieli złożyć wnioski na 
sfinansowanie w około 30% hali sportowej. 
No i może może przynajmniej ta część, 
być może nawet połowa pieniędzy się znajdzie na drugą połowę 
z środków zewnętrznych na drugą połowę pewnie trzeba będzie gdzieś 
własnymi metodami, czyli państwo radni będą 
potrzebowali 
pomóc będą będę rad, jak mi pomogą znaleźć te środki. 
Przypominam rozbudowa ostatniej szkoły, która miała 
miejsce w naszej gminie, to Ojrzanów, gdzie środki zewnętrzne to 
był około miliona zł a środki własne było około 11 mln więc 
No i większość 
tych środków to były kredyty, więc więc jak się chce 
to można. Ja myślę, że że 
damy radę tylko musimy sobie powiedzieć, czy na czy na pewno chcemy 
czy jednak jeszcze się wstrzymujemy, ale pod względem 
technicznym jest to sprawa bardzo 
prosta do zrealizowania. Największy kłopot to środki, 
środki w ogóle na zrealizowanie, czyli pieniądze 
ale jeżeli dalibyśmy radę z pieniędzmi, to to 
resztę zrealizujemy bez żadnego problemu. 
Dobrze chyba to już zobaczę 
czy jeszcze coś mi zostało, ale wydaje mi się, że to już 
cały zakres dzisiejszego sprawozdania. 
Tak, dziękuję bardzo. Mam nadzieję, że nie usnęli państwo, ale widząc 
wyłączone telewizory czy tam kamery to chyba jednak uśpiłem. 
Mam nadzieję, że że przyjemnym głosem uśpiłem 
a nie a nie nudnymi tematami. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękujemy panie Wójcie, aczkolwiek chciałabym poprosić, żeby jutro 
całe to sprawozdanie wysłał pan do biura rady 
żeby biuro rady mogło przekazać to wszystkim radnym na piśmie 
tak jak radni o to wnioskowali. 
Piotr Rybka: Dobrze dziękuje (niezrozumiałe) 



Małgorzata Kozicka: (niezrozumiałe) wniosku, dlatego, że internet nie pozwala na wysłuchanie 
(niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Przechodzimy do kolejnego (niezrozumiałe) 
Mariusz Luc: (niezrozumiałe) nie spaliśmy w skupieniu słuchaliśmy. 
Anna Filipowicz: Przechodzimy do kolejnego punktu jakim są interpelacje i zapytania radnych. 
Chciałam państwa poinformować, że wszystkie interpelacje, które zostało, 
które otrzymałam od 
radnych od pani Wandy Redestowicz czy pani Magdaleny Radomińskiej 
oraz pana Krzysztofa Marczewskiego zostały przekazane Wójtowi gminy 
Punkt 16 Informacje przewodniczącego rady 
Chciałam poinformować, że w okresie między sesjami zajmowałam się 
bieżącymi sprawami dotyczącymi biura rady. 
Zorganizowałam wspólne posiedzenie komisji, gdzie radni 
dyskutowali na temat uchwał, które 
dzisiaj zostały włączone w porządek obrad. 
Od siebie chciałabym państwu jeszcze dodać, iż wojewoda Mazowiecki 
ogłosił nowy termin wyborów uzupełniających dla okręgu nr 8 
termin ten jest 
wyznaczony na dzień 17 stycznia 2021 r 
proszę panie Wójcie. 
Piotr Rybka: Chciałbym, żeby żeby jeszcze pan Jerzy 
zajął stanowisko w sprawie transportu, żeby nie zostało to zapomniane okej ? 
Anna Filipowicz: Oczywiście to w wolnych wnioskach proszę się zgłaszać od razu. 
Jeżeli chodzi o punkt 17 jakim jest przyjęcie protokołu z obrad 
poprzednich sesji, mam informację, iż protokół został 
przesłany do państwa radnych, jeżeli mają państwo jakieś wątpliwości, proszę 
przesyłanie ich do biura rady, proszę pani Iliana. 
Iliana Kacprzak: Chciałam zwrócić uwagę, że dostaliśmy, owszem, z sesji nadzwyczajnej protokół, 
ale nie dostaliśmy ze sesji zwyczajnej z października. 
Anna Filipowicz: Tak bardzo (niezrozumiałe). Tak przepraszamy bardzo za zaistniałą sytuację, aczkolwiek 
akurat pracownik biura rady, który na tamtej 
sesji akurat był w tym momencie jest na zwolnieniu, jeżeli 
tylko wróci albo przekaże to wszystko, te wszystkie 
informacje z tamtej sesji protokół zostanie uzupełniony i wysłany do państwa radnych. 
Joanna Janoś: Bo na komisjach też mieliśmy dostać potem po posiedzeniu z poprzednich komisji 
i też go nie dostaliśmy, więc 
Anna Filipowicz: Zwrócę uwagę 
Iliana Kacprzak: Można to było uzupełnić, to taka (niezrozumiałe) 
Anna Filipoiwcz: Dobrze ale to wszystko się tyczy tej samej sytuacji także 
proszę o cierpliwość i zrozumienie. 
Proszę jeszcze pani Magdalena, chyba chciała zabrać głos. 
Magdalena Radomińska: No chodziło mi o to samo co Iliana, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. 
W takim razie przechodzimy do punktu 18 jakim są 
wolne wnioski i informacje. Jeżeli ktoś z państwa chce zabrać 
głos, przypominam, że podnosimy rękę. 
Jeżeli udzielę głosu, dopiero wtedy mogą państwo się 
odzywać, proszę pani Magdalena. 
Magdalena Radomińska: Pierwsza informacja będzie dotyczyła firmy Peliot 
która ma u nas zakładać internet. 
W związku z tym, że ostatnio na komisji rozmawialiśmy o tym, że chcielibyśmy dowiedzieć się 
jakie są postępy, skontaktowałam się z panem Zbigniewem Lisem 
w tej sprawie i już mówię, jak to wygląda. Firma Peliot 
przygotowała umowę do podpisania z firmą 



PGE Żyrardów tamże PGE miały 
ciągle jakieś tam uwagi, poprawki i tak dalej. 
Jeszcze nadal nie jest podpisana ta umowa przeciąga się to od 
strony, że tak powiem PGE Żyrardów. 
Kabel został podciągnięty światłowodowy 
do gminy Żabia Wola zostało wyznaczone miejsce 
na szafkę, gdzie by od której będą odchodziły te kable światłowodowe. 
Firma Peliot zamówiła już 
taką szafkę, z której będą te kable rozprowadzane czekają na przesyłkę 
Podłączenie kabli od tej szafki 
będzie mogło nastąpić dopiero po podpisaniu tej umowy z PGE 
żeby to wszystko było zgodnie z przepisami prawa żeby im nikt nie zarzucił tego. 
No i później będą dalsze podłączenia. Podłączenie będzie wyglądało 
w następujący sposób, najpierw z Żabiej Woli do Huty Żabio Wolskiej przez Kaleń, Kaleń Towarzystwo i 
Żelechów 
I druga nitka z Huty Żabio Wolskiej 
na drugą stronę trasy do Osowca, Wycinek Osowskich i być może do Władysławowa 
w zależności od tego ile będzie zgłoszeń, czy 
w ogóle będą jacyś tam zainteresowanie czy tylko pojedyncze osoby. 
I tak, gdyby nie utrudnienia związane z pandemią ich przyciągającą 
się właśnie sytuacją z podpisaniem umowy z PGE Żyrardów 
miało to być robione jeszcze w końcówce tego roku. 
Natomiast pan powiedział, że obawia się, że no tak się długo ciągnie 
to podpisanie umowy z PGE Żyrardów, że najprawdopodobniej to będzie z początkiem 
dwutysięcznego dwudziestego pierwszego roku i prosił również 
o przekazanie, aby mieszkańcy zainteresowani z terenu gminy Żabia Wola 
Cały czas składali do nich wnioski, żeby wiedzieli, w jakich miejscowościach są mieszkańcy chętni na ten 
internet światłowodowy 
Proponowany przez firmę Peliot. 
To już będzie jedna kwestia. 
Druga kwestia 
Małgorzata Kozicka: Przepraszam 
Magdalena Radomińska: Tak ? 
Małgorzata Kozicka: Mam pytanie do czy mogłabyś podać do kogo zgłaszać 
te wnioski, na jaki adres ? 
Magdalena Radomińska: Tak do firmy Peliot. Ja mogę poprosić może tak, że 
wyślę adres mailowy, żeby nie wiem może został na stronie gminy umieszczony, 
żeby mieszkańcy wiedzieli na Facebooku gminnym jak najbardziej. 
Trzeba po prostu pobrać sobie te, ja też mam 
je na mailu rozsyłam mieszkańcom, załączniki wypełnić 
i albo odesłać zdjęcia czytam skany. 
Ewentualnie można też pocztą odesłać do do firmy Peliot 
Małgorzata Kozicka: Dziękuję. 
Magdalena Radomińska: Proszę 
Krzysztof Marczewski: Czy ja mogę jeszcze bo mam jedno pytanie ? 
Anna Filipowicz: Proszę. 
Krzysztof Marczewski: Powiedz mi czy oni kalkulowali już jakąś cenę usługi 
jeżeli zostaną wykonane już te przyłącza później i tak dalej. 
Magdalena Radomińska: Jest ta wycena również mam na mailu była też rozsyłana do zainteresowanych 
mieszkańców 
Prześlę wam ją ponownie, kiedyś już wysyłałam, tam było chyba z 
tego co pamiętam, podłączenie w granicach chyba 300 czy 400 zł 
i w zależności od wielkości tego pakietu 
internetowego różne stawki internetu tak. 



Krzysztof Marczewski: Aha a czy przedstawiali jakąś perspektywę dalszych podłączeń? Poza tym obszarem 
który wymieniłaś ? 
Magdalena Radomińska: No na razie na początek jest to, to i tak zajmie trochę czasu a 
rozumiem, że chodzi ci o Władysławów czy coś innego ? 
Krzysztof Marczewski: W ogóle Musuły, Władysławów może nie wiem 
Siestrzeń wszystkie nasze miejscowości generalnie. 
Magdalena Radomińska: No to tak jak czytałam tutaj od tej strony Osowiec Wycinki, ewentualnie 
Władysławów 
jak tam będą zainteresowani. Wiadomo, że im więcej będzie chętnych zainteresowanych, 
tym bardziej się to będzie rozszerzać. Natomiast nie da się tego zrobić wiadomo w miesiąc dwa czy coś to 
będzie trwało. 
Anna Filipowicz: Proszę 
Małgorzata Kozicka: Jakie warunki trzeba spełniać, żeby 
Anna Filipowicz: Pytanie ma pani Iliana do Magy 
Iliana Kacprzak: Tak ja się chciałam dopytać o to składanie 
Wniosków. Czy w ogóle jest sens tych obszarów bardziej oddalonych, czy to na razie tylko jest mowa 
o tych, które mogą być objęte (niezrozumiałe) ? 
Magdalena Radomińska: Myślę, że sens jest dlatego, że mają wtedy orientacje 
czy w ogóle myśleć i planować jakieś kolejne kierunki. 
Im więcej tych zleceń będzie, (niezrozumiałe) to nie jest zobowiązanie 
to, że wyśle mieszkaniec, że jest zainteresowany takim internetem, do niczego go nie zobowiązuje 
do momentu podpisania tej umowy. 
A oni wtedy wiedzą tak, z których kierunków jest jaka liczba mieszkańców chętnych 
i wie w jakich kierunkach to prowadzić tak. 
Anna Filipowicz: Proszę Małgorzata Kozicka, a potem Norbert 
Małgorzata Kozicka: A jakie warunki 
trzeba spełniać, żeby liczyć na podłączenie bo słyszałam, że 
była mowa o latarniach czy w dalszym ciągu wynik jest taki, że oni 
będą to puszczać latarniami ? 
Magdalena Radomińska: Raczej tak latarniami 
bądź słupami betonowymi, przez które można przeciągnąć te kable. 
Niestety one będą szły drogą napowietrzną, bo to jest o wiele tańsze 
niż ciągnięcie w ziemi. 
I na chwilę obecną, jak rozmawialiśmy tam chyba na dwóch spotkaniach 
z firmą Peliot to taka była wersja. Nic nie słyszałam o zmianie. 
Mogę jeszcze zadzwonić, dopytać, czy to się zmieniło, ale wątpię. 
Małgorzata Kozicka: Ja chciałam powiedzieć, 
że na naszym terenie mamy komunikację teletechniczną, którą którą, 
która jest, której właścicielem jest firma Orange i można 
by było porozmawiać, że może (niezrozumiałe) 
Magdalena Radomińska: Orange się nie zgodzi oni już coś, próbowali nawiązywać kontakt. Nie jest to takie 
proste, jakby się nam wydawało. 
Małgorzata Kozicka: A okej dobrze dziękuję. 
Anna Filipowicz: Proszę Norbert jeszcze miał pytanie do Magdy. 
Norbert Klimkowski: Ja dziękuję Małgosia pytanie zadała. 
 
 
Anna Filipowicz: Dobrze to proszę o kontynuację. 
Magdalena Radomińska: Dobrze i kolejne 
takie pytanie do pana Wójta czy mógłby na 
forum tutaj podczas sesji odpowiedzieć na pytanie 
dlaczego został wykonany nowy projekt rozbudowy szkoły w Skułach chociaż 
na komisji która była w szkole w Józefinie 
ustalili radni że likwidujemy zadanie pod 



tytułem projekt zamienny rozbudowy szkoły w Skułach, ponieważ nie 
mamy pieniędzy na 
nowy projekt i w ogóle na szkoły i stwierdziliśmy, że już wszystkie możliwe środki, czyli 
pieniądze przeznaczone na nowy projekt oraz wolne środki, które z różnych 
źródeł pozyskaliśmy, przekażemy w całości na nowe zadanie pod tytułem rozbudowa szkoły w Skułach 
a nagle się dowiadujemy w ostatnich dniach, że 
właśnie z tego zadania zostałoby został wykonany projekt z którego zrezygnowaliśmy. Dziękuje. 
Anna Filipowicz: Proszę pana Wójta o udzielenie 
Piotr Rybka: Oczywiście odpowiedź jest bardzo prosta 
którą na komisji już pani udzielałem. Natomiast jeszcze raz 
tutaj, żeby wszyscy mieszkańcy usłyszeli. 
Nazwa zadania jest opracowanie dokumentacji projektowo kosztorysowej w zakresie 
wprowadzenia zmian rozwiązań funkcjonalno użytkowych oraz ją 
rozwiązań konstrukcyjnych posiadanej dokumentacji projektowej rozbudowy 
szkoły podstawowej w Skułach. 
Czyli jest to wprowadzenie zmian do 
istniejącego projektu, żeby można było spełnić oczekiwania mieszkańców. 
A zarówno ja, jak i pani jesteśmy przedstawicielami mieszkańców 
również tych ze Skuł 
No i żeby musisz dalej następny krok wykonać no to musimy 
mieć porządną, prawidłową dokumentację. 
Magdalena Radomińska: To chciałam powiedzieć, że pierwszy projekt rozbudowy w Skułach kosztował 
nas 170 jeśli się nie mylę tysięcy zł. 
Miał aktualne pozwolenie na budowę i cała dokumentacja była kompletna, natomiast 
chodziło o stworzenie innego projektu zamiennego z dodatkowymi 
pomieszczeniami halami co nas kosztowało 105 000 zł 
to tak z woli wyjaśnienia mieszkańcom. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, kto z państwa radnych chciałby jeszcze zabrać głos ? 
Proszę Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Tak ja mam pytanie do Wójta w sprawie 
znaczy w imieniu mieszkańców Musuł. Mieszkańcy pytają 
czy zostały podjęte jakieś działania i na jakim etapie jest 
sprawa podłączenie mieszkańców do gazu ? 
Bo z tego co pamiętam to 
gmina jakby pośredniczyła między mieszkańcami a 
gazownią no składaniu tych wniosków 
o podłączenie do gazu. Po prostu chciałbym się dowiedzieć na tym etapie to jest i mieszkańcy mnie o to 
pytają. 
Piotr Rybka: Trochę chciałam sprostować, gmina nie jest pośrednikiem 
prawo na to nie pozwala nam. 
Natomiast zabiegamy w imieniu mieszkańców w 
firmie, która dostarcza nam gaz naszym mieszkańcom indywidualnie, 
żeby nasza gmina była w 
rankingu priorytetu niż inne gminy w związku z tym 
tak na tym polega te pośredniczenie, które no moim 
zdaniem nie możemy użyć takiego słowa. Natomiast jeżeli chodzi 
o aktualny stan 
tutaj poproszę najlepiej jakimś, pisemnie 
może być mailem informacje o które drogi chodzi. 
I ja po prostu poproszę bezzwłocznie firmę 
Polską Spółkę Gazownictwa, żeby się ustosunkowała do tych konkretnych dróg. 
Małgorzata Kozicka: Przepraszam za moje niefortunne sformułowanie, ale wiadomo 
o co chodzi. Dziękuję za tą odpowiedź i mam drugie pytanie dotyczące 
ulicy Grodziskiej z funduszu sołeckiego 



zostały rozdysponowane pieniądze na przygotowanie 
projektu organizacji ruchu ulicy Grodziskiej. Chciałbym się zapytać, na 
jakim etapie to jest, jeżeli te pieniądze nie zostaną wykorzystane, 
to co z tymi pieniędzmi stanie się w przyszłym roku ? 
Piotr Rybka: Tak tutaj potrzebujemy panią kierownik, żeby 
powiedziała aktualny status sprawy. 
Myślę, że jeżeli to pytanie zostanie ponowione w 
formie mailowej, to dostanie pani w tym samym dniu odpowiedź. 
Anna Filipowicz: Dziękuję. Pan Krzysztof proszę bardzo. 
Krzysztof Marczewski: Chciałem zapytać pana Wójta, na jakim etapie jest realizacja zmiany organizacji 
ruchu i oznakowania węzła w Siestrzeni, którą poruszaliśmy 
no jakieś 2-3 miesiące temu odnośnie oznakowania 
zjazdu z wiaduktu w kierunku na Żabią Wolę w kierunku na Siestrzeń na Władysławów przeszkodę 
czy coś się w tej kwestii dzieje ? to jest moje pierwsze pytanie. 
a drugie moje pytanie czy pan Wójt 
przewiduję w projekcie budżetu na przyszły rok 
wiem, że to jeszcze nie nie dzisiaj o tym dyskutujemy. 
Budowa chodnika w miejscowości Siestrzeń przy ul Rozalińskiej. Dziękuję. 
Piotr Rybka: Tak na te pytania również chciałbym udzielić precyzyjnej odpowiedzi 
także jak odpowiedź jak poprzednio. 
Anna Filipowicz: Czyli rozumiem, że odpowie pan Wójt na piśmie bądź 
chce pan, żeby pan Krzysztof wysłał maila z tym zapytaniem, tak ? 
Piotr Rybka: Tak. 
Anna Filipowicz: Dobrze, proszę pani Magdalena Radomińska. 
Magdalena Radomińska: Jeszcze jedna kwestia odnośnie osy, czyli otwartej strefy aktywności 
która, znajduje się przy OSP Żelechów 
Sprawa została przekazana do komisji skarg i wniosków. 
Byłam wezwana na tą komisję i dowiedziałam się z niej, że umowa została 
podpisana ze strażą na dbanie o czystość, koszenie i tak dalej 
Z tego co mi wiadomo, taka umowa nie została 
nadal podpisana i chciałabym poprosić o wyjaśnienia w związku z tą kwestią. 
Piotr Rybka: Tak tutaj e-mail na ostatnim spotkaniu 
sołeckim udało nam się przekonać większość 
uczestników tego spotkania sołectwa Żelechów żeby 
przeznaczyć około 15 000 na zakup traktorka 
który kosiłby trawę przy OSP Żelechów 
oraz przy właśnie tej przyległej działce, która no przede wszystkim 
jest użytkowana przez mieszkańców Żelechowa 
i wydaje mi się, że środki 
funduszu sołeckiego powinny być zagospodarowane na 
potrzeby wszystkich mieszkańców danego sołectwa, więc mam nadzieję, 
że ten traktorek również będzie kosił trawę na tej działeczce 
wykorzystywanej dla wszystkich mieszkańców. Jeżeli chodzi o 
umowy tutaj były składane kilkukrotnie 
propozycje strażakom, żeby 
Chcieli, chcieli prowadzić, mieć umowę zlecenie 
na dbanie o tą strefę. Natomiast odpowiedzi 
były, że że zgoda 
ale na środki mają być na OSP jako 
instytucje stowarzyszenie a nie na osobę fizyczną. 
W związku z tym nie mogliśmy dać zlecenia 
na OSP, tylko możemy na osobę fizyczną i 
skończyło się w tym roku tym, że 
w tym że nasi pracownicy gospodarczy jeżdżą 



tam raz w tygodniu i sprzątają. 
Jeżeli chodzi o plany, no dostaliśmy w tej 
chwili jakieś 2, 3 dni temu 
propozycję mailową od pana prezesa OSP 
że jest jest zgoda 
żeby jeden ze strażaków miał taką umowę zlecenie, 
natomiast tam są warunki prawne, 
postawione, które analizujemy i nie 
wydaje mi się, że na okres zimowy nie powinniśmy 
takiej umowy podpisywać. No bo trawa raczej w 
zimę raczej nie musi być koszona. Tym bardziej jeszcze tego traktorka nie ma 
więc co pani o tym myśli, pani Magdo ? 
Magdalena Radomińska: Rozumiem natomiast w piśmie, które dostała komisja 
skarg i wniosków było, że ta umowa jest podpisana, dlatego chciałam o to zapytać, ponieważ 
wiedziałam o tym, że takiej umowy jeszcze nie ma i była też 
ta informacja już dawno podana, że skoro nie może być na straż, to 
będzie na jednego ze strażaków tak jak pan Wójt powiedział, to była propozycja strażacka. 
I nadal tej umowy nie ma, a jeśli chodzi o te warunki to chodzi o 
to, że nie może być tak, że strażacy w Żelechowie 
za koszenie działki, sprzątanie śmieci dostaną 200 zł miesięcznie 
czyli w skali roku będzie to 1400 zł 
a za koszenie boiska w Skułach jest to 11 000 rocznie. 
Stąd wychodzą te właśnie warunki, bo uważam, że powinno się 
pracę każdego tak samo cenić. Dziękuje bardzo. 
Piotr Rybka: Znaczy, jeżeli chodzi o Skuły tutaj 
po pierwsze, to jest umowa, która była wiele, wiele lat temu 
podpisana i ja tą umowę po prostu kontynuowałem 
Natomiast w Skułach 
nie ma traktorka z funduszu sołeckiego kosiarki. 
Wykonuje wykonawca własnym sprzętem i w Skułach jest 
dużo większa (niezrozumiałe) 
Magdalena Radomińska: Panie Wójcie traktor już jest. 
Piotr Rybka: Jest ale nie jest to nie wiem kiedy 
to nie było do tej pory tego traktorka i 
na pewno nie ze środków publicznych i powierzchnia boiska 
jest znacząco większa oraz terenu przyległego do boiska 
niż jeszcze w Żelechowie ale 
no ja ja nie wiem skąd pani wzięła tę kwotę 200 zł no ja uważam, 
że powinno się strażaków doceniać tak bardzo jak to tylko budżet na to (niezrozumiałe) 
Magdalena Radomińska: (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: Budżet na to pozwala więc no jeżeli budżet pozwoli, to możemy 
i nawet 10 000 miesięcznie płacić za to, że państwo (niezrozumiałe) 
Więcej niż Wójtowi 
Anna Filipowicz: Dobrze, dziękuję przejdziemy do kolejnego pytania pan Roman Olczak 
się zgłaszał wszystkich widzę 
Roman Olczak: Tak tak ja chciałbym się zapytać, kiedy i czy w ogóle coś 
będzie z oświetleniem ul Mazowieckiej tam koło szkoły koło boiska ? 
Od strony wiaduktu w kierunku kaplicy. 
Tam tych kilka lamp się nie świeci i mieszkańcy mnie tam ostatnim 
czasem pytali się (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: Z tego co mi wiadomo jest to 
zostało to zaprojektowane uzupełnienie 
opraw na istniejących słupach o tym mówimy czy mówimy o jakiś nowych słupach ? 
Roman Olczak: Nie nie nie, to stare oświetlenie, które było akurat (niezrozumiałe) 



Piotr Rybka: Stare oświetlenie (niezrozumiałe) 
przy parkingu jak i w stronę 
właśnie wzdłuż całej szkoły, żeby zostało poprawione 
czyli jest projekty wykonany. 
Także nie wiem, czy będzie to w tym roku jeszcze wykonane, czy nie 
nie pamiętam tego, możemy to sprawdzić, jak sobie pan rzeczy 
na przykład jutro, ale no nie po to wykonuje 
projekt, żeby był na półkę tak. 
Roman Olczak: No to jak projekty jest to zgadza się, że będzie zrobione 
po prostu jest ciemno, teraz będzie jeszcze ślisko (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: Więc nie uważam, że takie miejsca jak centrum wsi czy czy 
przy szkołach no powinny (niezrozumiałe) pierwszej chwili błyszczeć a nie gdzieś tam lampy w lesie 
jak pan (niezrozumiałe) 
Roman Olczak: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękujemy za odpowiedź 
proszę pan Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Panie Wójcie chciałem zapytać, bo zrobiłem taką wizję lokalną 
jeśli chodzi o miasto we Władysławowie. 
Zrobiłem troszkę zdjęć, rozmawiałem z panią Marią Kłosiewicz o brakach 
które tam znalazłem o takich niedociągnięciach i tak dalej. 
Czy coś panu wiadomo na temat realizacji tych braków 
czy czy dotarła do pana taka informacja? No i czy one 
są usuwane na bieżąco i moje uwagi zostały w jakikolwiek 
sposób uwzględnione ? 
Piotr Rybka: Tak dziękuję za to pytanie właśnie czekałem, kiedy 
tego typu pytanie padnie także dziękuję panu serdecznie. 
Tak jak powiedziałem kilka miesięcy temu 
pracownikom oraz państwu to zakomunikowałem publicznie 
obsługa państwa ma być na najwyższym poziomie, to 
znaczy bezpośrednio przez Wójta, nie przez panią Marię Kłosiewicz 
czy innego pracownika w związku z tym no 
ja nie wiem o czym rozmawialiście, szanowny panie radny. 
Nie dotarły do mnie takie informacje. 
Notatka z tego spotkania również nie dotarła, nagranie również 
bo chyba pani Maria nie ma takich zwyczajów. 
Anna Filipowicz: Przepraszam to ja wejdę w słowo w takim razie najlepiej będzie, jeżeli pan Krzysztof 
Marczewski zgłosi sprawę 
bezpośrednio do pana Wójta, na piśmie pan sobie życzy panie Wójcie ? 
Piotr Rybka: Najlepiej tak jest to świeżo wykonana inwestycja 
na gwarancji jeszcze rok czy nawet 2 lata 
więc nie wszystko, jeżeli zostało coś nie tak, no to zostanie poprawione. 
Natomiast był to bardzo ciężki teren, gdzie 
zostaliśmy wpuszczeni po prostu, żeby nie powiedzieć w maliny, to powiem w pokrzywy. 
W pokrzywy po prostu nas pan radny wprowadził 
tam no i dobrze, nawet w pokrzywach sobie wójt Rybka da radę. 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękujemy. Proszę pan Krzysztof jeszcze chciał uzupełnić, tak właśnie widzę. 
Krzysztof Marczewski: Gdybym mógł się do pana bezpośrednio dodzwonić, 
na pewno bym zrealizował taką rozmowę bez żadnego problemu, natomiast takiej możliwości nie ma w 
ogóle. 
Poza tym chciałbym panią przewodniczącą prosić, 
aby zwróciła uwagę, żeby w protokole było szczególne, szczególnie 
starannie zanotowane, że pan Rybka odmawia mi rzeczowych 
odpowiedzi notorycznie na sesjach i każe zwracać się pisemnie. 
Moje pytania nie są bardziej skomplikowane i bardziej złożone niż pytania 



pozostałych koleżanek i kolegów. W związku z tym prosiłbym, żeby 
żebym mógł wykonywać swoją pracę. Wizji, dokonałem 
blisko 2 tygodnie temu. Uważam, że pracownik merytoryczny, do których 
się pan często odwołuje, wie najlepiej co się dzieje w danym 
terenie, bo nadzoruje bezpośrednio te działania. 
W związku z trudną sytuacją COVIDową nie chce 
absorbować pana uwagi tak nadmiernie, żeby mógł pan wypełniać swoje pozostałe obowiązki 
w związku z tym proszę, żeby pan nie uniemożliwiały radnym kontaktów 
z pracownikami merytorycznymi, bo uważam, że jest to jak najbardziej zasadne i 
proste działanie i mamy do tego prawo zarówno my, jak i obywatele, 
żebyśmy mogli komunikować się szybko i sprawnie z tymi, którymi potrzebujemy. Dziękuję bardzo. 
Anna Filipowicz: Dziękuję kolejnym pytaniem ma pan Filarczyk 
Piotr Rybka: Mógłbym się krótko 
ustosunkować pani przewodnicząca ? 
Anna Filipowicz: Proszę krótko. 
Piotr Rybka: Panie Krzysztofie, ma pan zarówno mój służbowy nr telefonu stacjonarny, komórkowy jak i 
prywatny 
nawet ma pan mój nr telefonu komórkowy i 
nie widzę nieodebranych połączeń od pana po prostu 
to jest nieprawda. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Proszę pan Filarczyk 
Roman Filarczyk: Panie Wójcie ja chciałbym ponowić swoją prośbę chodzi mi 
o ul Szkolną, którą zgłaszałem w związku ona jest na gwarancję 
z tymi (niezrozumiałe) z tymi zapadniętymi studzienkami. 
Nie mam żadnej informacji od pracownika, któremu to było zgłaszane od 
ponad 2 miesięcy. Nie wiem, co dalej się dzieje. Dziękuje. 
Piotr Rybka: Dobrze jutro już jutro sprawdzimy i dostanie 
pan odpowiedź. 
Dzięki. 
Anna Filipowicz: Przepraszam, panie Kujawa, jak by pan mógł wyłączyć mikrofon, 
bo mamy tutaj zakłócenia, chyba że chce pan zabrać głos ? 
Tomasz Kujawa: Z mojego mikrofonu jakieś zakłócenia są ? 
Anna Filipowicz: Tak tak tak. Proszę wyłączyć, mikrofon. 
Anna Filipowicz: A teraz udzielam głosu, pani Wandzie Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Ja panie Wójcie, szanowna rado w związku z zamknięciem 
odcinka na ul Mszczonowskiej w Piotrkowicach to jest drogi 
wojewódzkiej 876 od 9 września do 18 grudnia 
miało być to wykonane 
no i jak się okazuje, chyba i jeszcze nie są puszczone. 
Nie znam na dzień dzisiejszy ale 2 dni temu wiem, że jeszcze że jeszcze ta 
droga nie została otwarta. 
Chociaż dzisiaj nie wiem już ze 150 (niezrozumiałe) przejechało bo 
akurat tu siedzę przy przy oknie więc 
jak to są jak te prace są czy są już w ku końcowi 
czy raczej to jeszcze tak bardzo, bardzo daleko do tego otwarcia ? 
Bo dobro samochodów jedzie teraz Słoneczną a teraz nie 
wiem coś na pięćdziesiątce musiało się wydarzyć bo tir jeden za drugim. 
Piotr Rybka: Z tego co mi wiadomo, termin prac jest do przed zakończenie 
jest przed Bożym Narodzeniem. 
Wanda Redestowicz: Czyli przedłużony tak panie Wójcie ? 
Piotr Rybka: Nie nie jest przedłużone, nie mam takich informacji (niezrozumiałe) 
Wanda Redestowicz: Było ogłoszone 
do 18 przez wszystkie media. 
Piotr Rybka: No to zapewne jest do 18. Nie mamy aktualizacji takich 



Informacji jeżeli pani sobie życzy, możemy zadzwonić do 
pana Marszałka, bo to chyba (niezrozumiałe) 
Wanda Redestowicz: Nie życzę sobie aż takich panie Wójcie informacji. Tylko no czy ma pan 
wiedzę czy to rzeczywiście będzie no jest na takim etapie, że 
to będzie otwarte przed świętami no bo 
Piotr Rybka: Mamy wiedzę, że nie ma opóźnień więc istnieje 
szansa, że będzie w terminie. 
Wanda Redestowicz: Bo co do drugich z tych moich wniosków interpolacji to dziś właśnie 
się włączyła pani kierownik ze mną, no i obiecała, więc 
jeżeli obiecała, myślę, że że pan Wójt się pod tym podpisuje 
odkąd prosiłam, a głównie jeszcze interesuje ta lampa na tej Dalekiej panie Wójcie. 
Ona jest ciągle nie postawiona przy tej przepompowni. 
Piotr Rybka: A to jest funduszu sołeckiego ? 
Wanda Redestowicz: No teraz to już nie wiem z jakiego czy funduszu sołeckiego panie Wójcie jeszcze 
nie wykonane są na drogi zwalniające na ulicy. 
Piotr Rybka: Czyli chodzi o fundusz sołecki 
Wanda Redestowicz: (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: Czyli chodzi 
o fundusz sołecki, państwo rada sołecka 
czy zgromadzenie zebranie sołeckie decyduje na 
co zostaną środki przeznaczone tutaj no raczej 
do tej pory na wszystko się zgadzałem czy urząd czy urzędnicy 
zespół merytoryczny oceniający te 
wnioski (niezrozumiałe) więc trzeba 
oczekiwać, że będzie to wykonane jeżeli zostało to wpisane w fundusz sołecki. 
Wanda Redestowicz: Przepraszam panie Wójcie mój wniosek 
był złożony w 2018 r przy ul Dalekiej 
i przy przepompowni jest konieczność 
postawienia lampy i ta lampa do tej pory się nie świeci. 
Piotr Rybka: Pani Wando ja panią rozumiem, co pani do mnie mówi. Natomiast (niezrozumiałe) 
Wanda Redestowicz: Też pana rozumiem ale moi wyborcy moi mieszkańcy też na to czekają (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: Z logicznego punktu widzenia w 18 roku nie 
było funduszu sołeckiego, zostało to wprowadzone dopiero przez 
za mojej kadencji, dzięki wsparciu większości rady, która 
też miała taki priorytet i teraz dopiero można takie 
rzeczy robić także no mam nadzieję, że zostało to zrobione na zebraniu wiejskim. 
Wanda Redestowicz: Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Proszę pani Magdalena Radomińska. 
Magdalena Radomińska: Ja mam jeszcze pytanie od mieszkańców dostałam wiadomość. 
Takie zgłoszenie, że na ul Kościelnej co najmniej 2 latarnie się wyłączają. 
Jedna to jest naprzeciwko plebanii a druga gdzieś 
na połowie ul Kościelnej, gdzie to trzeba zgłosić ? 
Pytanie od mieszkańca, czy można tu na sesji wystarczy już ktoś 
się tym zajmie, czy trzeba gdzieś na piśmie ? 
Piotr Rybka: Znaczy wydaje mi się, że takie tematy jak usterki 
tego mamy w gminie dziesiątki ciągle się coś 
psuje w domu, tak samo się coś psuje myślę, że nie powinniśmy 
przedłużać sesję o kolejne godziny, żeby dyskutować 
o takich pojedynczych usterkach drobnych, które 
nie mają jakiegoś większego znaczenia społecznego. 
Magdalena Radomińska: Panie Wójcie (niezrozumiałe) 
gdzie mają to zgłosić ? 
Piotr Rybka: Ja myślę, że wystarczy na biuro@zabiawola 
Magdalena Radomińska: Pisemnie tak ? Dobrze, dziękuje. 



Piotr Rybka: Wystarczy jedno zdanie i to powinno z automatu iść. 
Jeżeli chodzi o 
Anna Filipowicz: Kto z państwa chciałby jeszcze zabrać głos ? 
Piotr Rybka: Ja chciałbym jeszcze powiedzieć co jeżeli chodzi o Przy Kościele. 
Chciałbym tam w krótkim czasie wymienić oprawy na LEDowe 
z tego względu, że jest to właśnie też miejsce centralne 
dużej wsi na jednej z największych wsi naszej gminy i myślę, że 
te 5 lat tam uda się zrealizować. 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękuję, panie Wójcie, proszę, pan Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Dziękuję bardzo panie Wójcie ja mam takie pytanie, bo cały czas czekam 
na informacje, nie docierają. 
Jak wygląda kwestia zakupów dla straży pożarnych związanych z COVIDem 
które radni przekazali pieniądze, bo tego w sprawozdaniu nie nie usłyszałem, 
więc no chciałbym się zapytać, jak wygląda kwestia tych zakupów, czy one już zostały 
zrealizowane czy czy jeszcze nie. 
No bo czas ucieka sytuacja jest jaka jest 
no a efekty. Dziękuję. 
Piotr Rybka: Tak zakupy zostały zrealizowane. 
No i znaczy zrealizowane temat nie jest po naszej stronie, tylko 
jest po stronie dostawcy, czyli dostawca część urządzeń. 
Część rzeczy już dostarczyła część jeszcze nie 
także się niestety złożyło, że do Skuł prawie wszystko 
dotarła a do Żelechowa jeszcze nie więc może stąd ta informacja 
Natomiast po ostatnim zapytaniu na 
komisji, ja to sprawdziłem jeszcze tego samego dnia i tego samego 
albo następnego dnia dostał 
pan odpowiedź czy pisemną więc 
po co drugi raz to samo pytanie ? 
Przemysław Wójcik: Dlatego, że czas ucieka a sytuacja (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: No ale 
ale no nic na to nie poradzimy, że tak specjalistyczny sprzęt jest 
deficyt na rynku i tyle trzeba czekać to nie jest 
nie jest, nie jest problem po naszej stronie już to dawno wyszło 
z urzędu zamówienie i 
jest realizowane. 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękuję za odpowiedź (niezrozumiałe) 
Magdalena Radomińska: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Pani Iliana 
Magdalena Radomińska: Mogę Aniu tylko co doszło dzisiaj w ramach tego zamówienia 
Anna Filipowicz: Proszę 
Magdalena Radomińska: (niezrozumiałe) zestawy z tlenoterapii 
dzisiaj przyszły część tego (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Dziękuję to proszę pani Iliana 
Iliana Kacprzak: Ja tak nawiązując do słów pana Wójta, który sobie życzy, żeby radni 
byli obsługiwani na najwyższym możliwym poziomie, to mam taki wniosek do pana Wójta żeby 
może jakoś dopilnował, żebyśmy dostawali na posiedzenia komisji dokumenty 
w jakimś realnym czasie, również na posiedzenia sesji, ponieważ 
na posiedzenie komisji skarg i wniosków dostaliśmy dokumenty 8 minut 
po rozpoczęciu posiedzenia, przynajmniej po tym planowanym 
na komisji rewizyjnej, nie miał nam kto przedstawić projektu budżetu. 
Dokumenty też dostaliśmy na godzinę przed pomimo, że temat był znany od początku roku, bo 
to było planowe komisji, posiedzenie komisji rewizyjnej także bardzo proszę, żeby 
pan Wójt jednak tutaj 
zadziałał tak, żebyśmy dostawali te dokumenty, mieli nad czym pracować, i z kim rozmawiać. Dziękuje. 



Anna Filipowicz: Tak tym bardziej, że to jest wniosek nie tylko pani Iliany 
ale myślę, że wszystkich radnych. 
Piotr Rybka: Ja się ustosunkuje króciutko. 
Anna Filipowicz: Proszę. 
Piotr Rybka: Spotkania komisji często są 
po godzinach pracy pracowników. Druga sprawa 
Iliana Kacprzak: Po 15 
Piotr Rybka: Tak ale trwają dużo dłużej niż do 16 
i oczekiwania są, żeby pracownicy zostawali po godzinach, 
a niestety nie każdy pracownik może. Druga sprawa jest 
okres pandemii urząd zamknięty dla interesantów w całym kraju 
i nie tylko poza granicami tutaj 
wdrożyliśmy dodatkowy system zabezpieczeń, jak i miejsce podzielenie 
pracowników na grupy, czyli grupa 1 i grupa 2 
Tutaj nie możemy sobie pozwolić, żeby 
wszyscy pracownicy byli, bo gdyby wystąpiło zachorowanie w urzędzie, 
to wtedy cały urząd zostaje odstawiony od pracy i 
niestety mieszkańcy by dopiero wtedy ucierpieli 
a tak funkcjonujemy i mamy tą dodatkową warstwę zabezpieczeń. 
Być może to jest też stąd, natomiast jeżeli się okaże ja 
to zbadam tą sytuację jeżeli się okaże, że tutaj było coś 
się zawinie, umyślne danego pracownika, to ja no 
na pani wniosek 
postaram się ukarać tego pracownika. 
Iliana Kacprzak: No to proszę zwrócić uwagę na to, że nie miał nam kto przedstawić projekt budżetu 
na przyszły rok, a mieliśmy to na komisji rewizyjnej omawiać i 
wszyscy zdalnie pracujemy (niezrozumiałe) 
Magdalena Radomińska: (niezrozumiałe), że przedstawi nam to pani Skarbnik, po czym się dowiedzieliśmy, 
że pani Skarbnik 
jest na zdalnym i nie może nam tego przedstawić. 
Anna Filipowicz: Dobrze (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: Pani Skarbnik byłam (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) jeżeli chcemy zabrać głos teraz 
Piotr Rybka: Pani przewodnicząca, pani Skarbnik nie wiem 
czy dzisiaj jeszcze jest 
ale wtedy jestem pewien, że była na 
na tym opiekuńczym, 
Anna Filipowicz: Na zwolnieniu 
Piotr Rybka: ponieważ, ponieważ dziecko 
pani Skarbnik było w klasie, która została objęta kwarantanną 
i miała pełne prawa do tego, żeby, żeby 
opiekować się dzieckiem. Pani ma dzieci, to chyba wie na czym to polega. 
Anna Filipowicz: Dziękujemy, dziękujemy za odpowiedź. Chciałabym udzielić głosu panu Marczewskiemu 
był następny w kolejce. 
Krzysztof Marczewski: Dziękuję, panie przewodnicząca ja bym poprosił o pomoc w doprecyzowaniu 
tutaj wypowiedzi pana Wójta adresowanej do mnie. Czy ja rozumiem, że mam 
zakaz w kontaktowania się z pracownikami merytorycznymi, żeby usprawnić 
tą komunikację pomiędzy urzędem a a 
mną w celu otrzymywania informacji, czy ja to dobrze zrozumiałem ? 
Anna Filipowicz: Ja zrozumiałam to w ten sposób pozwolę sobie dodać iż pan Wójt 
wolałby, żeby wszelkiego rodzaju sprawy niecierpiące zwłoki 
które gdzieś zaprzątają naszą głowę, żebyśmy bezpośrednio 
kierowali do pana Wójta, a nie przez pracowników, bo tak 
będzie szybciej i sprawniej. Może się mylę, nie wiem, może pan Wójt odpowie. 



Piotr Rybka: Tak jak najbardziej chciałbym bezpośrednio obsługiwać każdego z państwa radnych 
a nie, że nie wiem co się dzieje pomiędzy urzędem a radą gminy. 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękujemy. Teraz udzielam 
głosu panu Mariuszowi Luc. 
Mariusz Luc: Panie Wójcie odnośnie zakupów wiele z sołectw 
w funduszu sołeckim na ten rok wykazało chęć 
zakupu namiotów, ławek, krzeseł, które by 
pozwoliły w jakiś sposób konsolidować nasze 
społeczne społeczności małe. Wiem, że to w tym momencie jest 
trochę utrudnione, ale chciałbym się dowiedzieć, na jakim etapie. 
Tych wniosków było dużo i to zadanie 
miało być zrobione 
bym powiedział zbiorowo. 
Jaka jest na jakim etapie jest ta realizacja tyczy wniosków ? Dziękuję. 
Piotr Rybka: No są sukcesywnie realizowane. Proszę wystąpić na 
piśmie, który dokładnie element tam jest tego kilkaset 
nie sposób, żebym miał teraz to wszystko w głowie i jeszcze w harmonogramie głowie 
więc proszę wystąpić precyzyjnie, o który namiot chodzi 
ławkę i odpowiemy precyzyjny. Chciałbym być 
precyzyjny, a nie ogólnie tylko się wypowiadać. Wszystko jest realizowane 
sukcesywnie i musimy to zakupić. 
Mariusz Luc: To doprecyzuje 
Mieszkańcy sołectwa Żabia Wola chcieli, żeby były zakupione 
namiot, ławki i to wszystko, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję. Czy pan Wójt chce odpowiedzieć, czy możemy przejść do kolejnej osoby ? 
Piotr Rybka: No oczywiście wszystko będzie realizowane i jest realizowane. 
Dziękuję za to mobilizację, jeżeli życzy pan sobie doprecyzowania, 
to proszę wysłać również maila, które elementy chodzą 
o które elementy chodzi i dostanie pan (niezrozumiałe) odpowiedź. 
Mamy to w swojej bazie, ale zajmuje się też tym pracownik merytoryczny tak ? 
2298 
Anna Filipowicz: Dziękuję za odpowiedź, proszę następna w kolejce była pani Magdalena. 
Magdalena Radomińska: Ja chciałam odnośnie tamtej sytuacji związanej z brakiem pani Skarbnik na komisji. 
My wszyscy świetnie rozumiemy, że ktoś może być chory, mieć 
dziecko, być na kwarantannie, ale jeśli słyszymy od pani kierownik, 
że budżet za chwilę nam zreferuje pani Skarbnik po czym się z nami rozłącza 
i słyszymy od pana Michała, że niestety pani Skarbnik nam nie zreferuje, bo jest 
właśnie na kwarantannie i dziecko, no to chyba coś nie tak. 
My nie oczekujemy cudów, tylko po prostu, że jeśli jeden pracownik nie może nam czegoś zreferować, 
przygotować 
to przekazuje swoje obowiązki innemu pracownikowi z tego samego działu tak ? 
Bo spotkanie się na komisji po to, żeby się domyśleć co (niezrozumiałe) 
co autor miał na myśli albo dlaczego są takie czy inne przesunięcia w budżecie 
są po prostu stratą czasu. Dziękuję i jeśli chodzi 
jeszcze o fundusz sołecki, to chciałam odpowiedzieć panu Mariuszowi Lucowi. 
Mariuszu jeśli chcecie, żeby było zrealizowane to musicie się tym po prostu sami zająć. 
Poszukać firm, które wam to kupią złożyć 3, 4 oferty do urzędu gminy. 
I wtedy gmina wybierze najlepszą ofertę, która będzie spełniała warunki 
ceny i wtedy zostanie to zrealizowane. Dziękuję. 
Anna Filipowic: Dziękuję bardzo następny w kolejce był pan Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Dziękuję, panie Wójcie ja mam jeszcze jedno pytanie 
tu tylko proszę tego nie odbierać jako, jako atak chodzi bardziej o kwestie informacyjne. 
Czy my już mamy jakąś wiedzę, kiedy zacznie funkcjonować posterunek Policji 
w nowym budynku, bo coś tam się widzę, cały czas przesuwa 



przesuwa, przesuwa tak nie ma tych informacji, może pan ma tą wiedzę ? 
Piotr Rybka: Tak jestem na bieżąco z kierownikiem posterunku. 
Przynajmniej raz w tygodniu się widzimy i 
tutaj nie ma informacji, kiedy zostanie ta zadanie wykonane. 
Zadanie jest prowadzone przez Warszawę ani Grodzisk, ani Żabia Wola 
komisariat wtedy nad tym nie panuje, nad tym panują 
inwestycje stołecznej Policji w związku z tym oni sami nie wiedzą, 
kiedy zostanie to zrealizowane do końca. 
Jak będę miał taką wiedzę, to czy chętnie podzielę. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, teraz udzielam głosu panu Mariuszowi Luc. 
Mariusz Luc: Odnośnie tutaj stwierdzenia pani radnej Magdy (niezrozumiałe) 
Tyle, że taka informacja wychodzi od radnej a nie z urzędu, że możemy takie 
czynności podjąć jako jako sołectwa, bo nie tylko nasze sołectwo 
chciało zakupić namiot i ławki. 
Anna Filipowicz: Dziękuję. Kto z państwa jeszcze chciałby zabrać głos, proszę pana Norbert. 
Norbert Klimkowski: Panie Wójcie mam pytanie, czy toczą się jakieś rozmowy z (niezrozumiałe) 
w sprawie wykupu gruntów zlokalizowanych w miejscowości Przeszkoda. 
Piotr Rybka: Nie nie świadczy usług doradztwa nieruchomościami ani 
innych pośrednictw sprzedaży gruntów. 
Próbowałem kiedyś pomóc mieszkańcom, to się przejechałem 
na tym a później jeszcze pan radny się 
na mnie, przez to 
dostało mi się no, więc nie nie wchodzę w te sprawy. 
Po prostu biznes to biznes bez goverment, czyli beze mnie 
Norbert Klimkowski: Czyli nie posiada pan wiedzy, czy nadal są zainteresowani zakupem nieruchomości 
z naszej na terenie naszej gminy ? 
Piotr Rybka: Posiadam wiedzę, że 
przygotowują dokumentację środowiskową, natomiast nie posiadam wiedzy o 
czy kupili już coś za jaką cenę nie, nie mam tej wiedzy. 
Norbert Klimkowski: Rozumiem, dziękuję. Mam jeszcze jedno pytanie, czy udało się panu konkretnie ustalić 
kiedy rozpocznie się remont ul Powiatowej 
drogi powiatowej w miejscowości (niezrozumiałe) Towarzystwo jest to ulica Długa 
od terenu dawnego sklepu GS po teren przedszkola (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: Rozmawiałem kilkukrotnie z panem starostą na ten temat i 
jest to następne zadanie priorytetowe. 
To znaczy w tej chwili po tym odcinku drogi przy 
domu pani radnej Iliany Kacprzak o który ten odcinek 
zabiegałem, żeby też można było tamtędy jechać i nie uszkadzać kół. 
To jest to pierwszy 
pierwszy priorytet dla pana starosty, przynajmniej tak mi obiecywał także 
mam nadzieję, że to się zadzieje na przełomie tego roku i przyszłego roku 
sprawy związane z uruchomieniem tego postępowania 
i wykonanie tej drogi. Myślę, że, że 
optymistycznie powinniśmy podchodzić do tej sprawy do tej pory 
było dobrze, jeżeli chodzi o współpracę, ze starostą. 
Norbert Klimkowski: Dziękuję (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Kto jeszcze chciałby zadać pytanie ? 
Piotr Rybka: Pan Jerzy jeszcze. 
Anna Filipowicz: Tak, tak pamiętam, więc w takim razie udzielam teraz głosu panu Jerzemu 
Jerzy Kowalczyk: (niezrozumiałe) ja chciałem powrócić do tematu uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego na liniach (niezrozumiałe) na terenie Żabia Wola. 
Przemysław Wójcik: Nic nie słychać. 
Wanda Redestowicz: Nie słyszymy, nic nie słyszymy. 



Anna Filipowicz: Proszę poprawić sobie mikrofon naprawdę słabo słychać panie Jerzy. 
Piotr Rybka: Spróbuje pan jeszcze raz 
Jerzy Kowalczyk: Czy teraz słychać lepiej ? 
Lepiej dobrze. 
Anna Filipowicz: Proszę mówić 
Jerzy Kowalczyk: To powiem jeszcze raz. Chcemy powrócić do tematu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego. Zgodnie z ustawą 
o (niezrozumiałe) autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 
W przypadku otrzymania dofinansowania 
na 2021 r nawet jeżeli istniały do tej pory 
jakieś linie autobusowe to jest 
obowiązek zawarcia nowej umowy na świadczenie tych 
usług i taką zgodę na zawarcie umowy na 
obsługę linii jakichkolwiek finansowanych z funduszu musi wyrazić 
musi podjąć gmina, rada gminy w tym przypadku rada gminy Żabia Wola. 
I tutaj uzasadnieniu państwu przedstawiłem, 
przedstawione zostało wartości jakie są dofinansowanie 
jaki jest plan, jakie są zaplanowane w tym linie myślę 
że najważniejszym tutaj większym, najbardziej 
taką o znaczącym połączeniem jest połączenie Piotrkowice-Skuły-Żelechów-Siestrzeń. 
Tutaj jest to, państwo pamiętają jeździł 
kiedyś taki 
myślę, że całkiem niedawno autobus bezpośredni z Żelechowa do Warszawy 
który był do Nadarzyna z Piotrkowic tak ? 
Piotrkowice, Skuły, Kaleń, Zaręby, Żelechów, Siestrzeń 
i dalej jechał do Warszawy i tutaj 
robiliśmy w ostatnich 2 tygodniach, 
którego (niezrozumiałe) 
Przypomnę składanie wniosków było do dnia wczorajszego. 
Wszystko, żeśmy zrobili, żeby to połączenie móc 
przywrócić i objęcie dofinansowaniem 
tego odcinka z Piotrkowic do Siestrzeni 
Czyli na naszym terenie jest tutaj takim krokiem dla 
mieszkańców, którzy postulowali przywrócenie połączenia 
z uwagi na epidemię COVIDu. 
Niepewność to zresztą było w ostatnim czasie potrzeby 
zauważone przez mieszkańców niepewność niektórych połączeń, które wykraczają 
poza naszą gminę i których nie jesteśmy w formalnym organizatorem. 
Tutaj staraliśmy się możliwie jak najbardziej zapewnić na cały 
przyszły rok możliwe funkcjonowanie tak ważnego połączenia 
i tutaj funkcjonowanie tego połączenia i w ogóle transportu na terenie gminy 
jest uzależnione od państwa decyzji. 
w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu i tutaj prośba 
do państwa, bo taka informacja że nie 
Dokumenty są wszystkie przygotowane 
teraz od państwa zależy, czy ta linia zostanie uruchomiona. 
Rozkład jazdy został dopasowany do tych godzin, które 
funkcjonowały dotychczas dodaliśmy jeden czy dwa kursy 
na tak jak wnioskowali mieszkańcy i dopasowaliśmy 
tak naprawdę do godzin, które pasowały mieszkańcom 
jest to no bardzo pod mieszkańców po prostu zrobione 
tak jak takie, jak są potrzeby i tutaj zależy 



myślę, że wszystkim nam, żeby to połączenie wystartowało 1 stycznia, żeby 
wystartowało 1 stycznia jest po prostu tak jak jeszcze raz wspomnę 
konieczna państwa zgoda i tutaj 
troszeczkę moje zdziwienie dzisiaj było, że państwo ja wiem 
że była ta uchwała przyszła późno, aczkolwiek dopiero wczoraj zakończył 
się składanie wniosków ten wniosek został wczoraj złożony i 
od razu jak został złożony 
przygotowana została ta uchwała. 
I zdziwienie jest moje takie, że państwo odrzucili 
na przyjęcie i nawet nie dyskutując na ten temat 
nie podejmując jakiegoś tutaj dyskusji. 
Dlaczego jaka uchwała co dlaczego jesteśmy przeciwni 
czy coś może trzeba wyjaśnić ? a jestem dostępny 
na całej sesji dla państwa. 
Zdziwiłem się, że po prostu państwo jej nie przyjęli do porządku obrad. 
Anna Filipowicz: Dzien (niezrozumiałe) 
Jerzy Kowalczyk: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: a jeszcze jakby pan mógł nam powiedzieć, jaki 
jest ostateczny termin podjęcia uchwały w tej sprawie? 
Jerzy Kowalczyk: Proszę państwa, ostateczny termin podjęcia uchwały jest taki 
że trzeba podjąć tą uchwałę jak najszybciej, ponieważ 
proszę zauważyć, że znowu (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Panie Jerzy to, że jak najszybciej to my wiemy. Proszę o ostateczny termin, konkretną datę. 
Jerzy Kowalczyk: Ostateczny termin nie znaczy, że jak państwo nie podejmą uchwały 
w ogóle, nigdy w życiu (niezrozumiałe) nie będzie więc ostatecznego terminu nie ma. 
Ostateczny termin jest taki, że jest potrzeba podjęcia 
tej uchwały, żeby móc zorganizować. Ta organizacja transportu (niezrozumiałe), że to nie jest 6 godzin 
że państwo podejmą (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Dobrze ja tylko pytam kiedy termin konkretny dzień, miesiąc, rok ? 
Jerzy Kowalczyk: Cała uchwała powinna być maksymalnie przyjęta 
w ciągu 2 tygodni być być przyjęta to wyrażenie zgody. 
Myślę, że w przeciągu tygodnia półtora tygodnia 
wojewoda wyda decyzję. Mam nadzieję, że będzie to pozytywna decyzja 
i od razu, bo decyzji wojewody chce przystępować. Tak naprawdę jest sporo pracy 
po stronie wszystkich, to żeby te połączenia zorganizować 
to nie jest pstryknięcie palcem. 
A myślę, że to bardzo ważne rzeczy dla mieszkańców, akurat akurat szczególnie to połączenie Piotrkowice-
Skuły-Żelechów do do do Siestrzeni i dalej tak jak (niezrozumiałe) 
To jest bardzo istotna rzecz 
o którą tutaj walczyliśmy tak i udało się w tym w tej rzucie 
na cały 2021 r zabezpieczyć. 
Anna Filipowicz: Tak (niezrozumiałe) 
Jerzy Kowalczy: (niezrozumiałe) zwrócić uwagę na dofinansowania, które wynosiły (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Przepraszam panie Jerzy chciałabym coś powiedzieć, że inaczej by głosowali, inaczej 
podeszli do tego tematu, gdyby materiały, które przesłał nam pan 
na chwilę przed rozpoczęciem sesji zostały do nas wysłana chociażby dzisiejszego ranka. 
Jerzy Kowalczyk: Pani przewodnicząca już tłumaczę od 2 dni 
nie zajmuje się niczym innym jak przygotowaniem wniosku, dokumentacji 
i uchwał i uzasadnień dla państwa. 
Naprawdę proszę mi ale (niezrozumiałe) wierzyć, że nawet nie wiem 
jak mało spałam w ostatnim w ostatnim (niezrozumiałe). Także nie było możliwości 
fizycznej bo wczoraj do godziny, wczoraj był termin składania wniosków dopiero po złożeniu 
wniosków mogliśmy przygotować taką uchwałę 
Anna Filipowicz: Dobrze 



Jerzy Kowalczyk: (niezrozumiałe) nie poprawek i 
tutaj my po prostu no to jest pewne tempo 
organizacji transportu i tak jak państwu już wcześniej wspominałem (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Dobrze bardzo panu dziękuje za odpowiedź a tutaj 
widzę, że radni mają pytania do pana nie wiem czy dobrze 
spamiętam kto pierwszy, ale chyba pani Wanda Redestowicz. 
Wanda Redestowicz: Panie Wójcie, szanowna rado. Panie Jerzy to co się dzieje ze starą umową 
i proszę nami jasno powiedzieć, ile w 2021 r 
będziemy mieli tras komunikacyjnych 
i jaka jest trwałość już podjętej umowy, proszę nam to wyjaśnić. 
Piotr Rybka: Wyłączam. 
Wanda Redestowicz: Popełniliśmy błędy 
Anna Filipowicz: Ja tylko (niezrozumiałe) można od siebie 
chciałbym dodać, że generalnie do tego tematu, który 
teraz preferuje nam pan Jerzy, wrócimy na najbliższej komisji. 
Także nie ma sensu tak mi się wydaje w tym momencie tak odpytywać pana Jerzego 
ponieważ możemy pana Jerzego pomęczyć tymi pytaniami na najbliższej komisji 
Wanda Redestowicz: No dobrze, dobrze będzie pani przewodnicząca 
ja mam ja mam dla państwa cały zestaw (niezrozumiały) 
Jak to będzie wyglądać będzie można się zapoznać (niezrozumiałe) 
będzie szło to na publikacjach na stronie urzędu 
w między czasie przedstawimy wszystkie nasze działania no ale musimy to po prostu przeprocedować 
Anna Filipowicz: Oczywiście proszę pan Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Dziękuję bardzo. Panie Jerzy ja powiem tak, ja wytłumaczę panu 
dlaczego ja zagłosowałem przeciwko i dlaczego uważam, że 
mija się pan z prawdą. 
Przemysław Wójcik: Bo, jeżeli mamy połączenia autobusowe, które funkcjonują 
to dołożenie kolejnej linii 
nie stanowiłoby gigantycznego problemu. 
A tłumaczenie, bo potrzeba jak najszybciej wskazuje na kompletną rewolucję komunikacyjną 
Nie po to walczyliśmy o jakieś określone połączenia 
Nie po to podejmowaliśmy decyzje odnośnie określonych 
połączeń i przystanków, żeby teraz robić po pół roku kolejną rewolucję. 
Przyzwyczailiśmy mieszkańców do określonej 
komunikacji, dołożenie linii ok ale kompletna 
rewolucja jest absolutnym bezsensem. Jest tutaj za dużo niewiadomych 
żebyśmy podejmowali takie decyzje, bo nie możemy co pół roku przekładać 
komunikacji, więc chcemy dołożyć jedną linie super 
ale pozostałe niech zostaną tak jak są. A jeżeli chcemy wszystko przebudować, 
to ja nie widzę w ogóle sensu tego działania, więc to tylko z tego 
panie Jerzy wynika, wprowadza pan chaos (niezrozumiałe). Dziękuje. 
Anna Filipowicz: Dziękuje bardzo proszę, panie Jerzy. 
Jerzy Kowalczyk: Już odpowiadam, 
nie wiem, o jak jechało się pan mówi, ponieważ 
zostają takie jak były zaplanowane linie 30, 31, 32 
dalej są zaplanowane. 
(niezrozumiałe) trasy tych 
2533 
jakiś (niezrozumiałe) wnioski mieszkańców 
zostały zachowane, będą tak samo zaplanowane zostały 30, 31, 32 
Tak samo jest zaplanowana 52 linia a w 
minimalnie na wnioski mieszkańców, ponieważ zgłaszane było 
były uwagi, że mieszkańcy Żelechowa, Kaleni czy Skuł 
w godzinach szczytu (niezrozumiałe) to są najbardziej potrzebnych 



kilka połączeń, żeby żeby 
te połączenia mimo wszystko do Warszawy starać się zorganizować 
bezpośrednio będzie to 
(niezrozumiałe) jak teraz przykład podam z tych jakiejś jednej linii 20 kursów 
może będzie 17 czy 18 za to będzie 
dołożony właśnie ten kurs bezpośredni w godzinach szczytu żeby dopasować, jest to nie jest żadna 
rewolucja. 
Chciałbym przypomnieć, że marszałek tutaj województwa 
nie organizuje transport autobusowego i my możemy 
organizować transport na terenie gminy. Razem z powiatem organizuje na terenie 
powiatu Grodziskiego, ale poza powiat Grodziski 
tego transportu nie jesteśmy formalnym organizatorem i teraz (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Dobrze panie Jerzy tak jak powiedziałam wrócę do tego tematu 
na najbliższej komisji. 
Jerzy Kowalczyk: Jedno zdanie (niezrozumiałe) 
Anna Filipoiwcz: Wyjaśnienia może pan wtedy kierować na komisji 
Jerzy Kowalczyk: Ostatnie zdanie pani przewodnicząca 
Anna Filipowicz: Temat rzeka a teraz nie mamy komisji w tej sprawie, tylko jesteśmy na sesji 
i właśnie musimy (niezrozumiałe) 
Jerzy Kowalczyk: Tylko ostatnie zdanie i kropkę postawie. 
Anna Filipowicz: Proszę bardzo. 
Jerzy Kowalczyk: Jeżeli nie jesteśmy w stanie zapewnić w 100% 
czy będzie funkcjonować, jak będzie funkcjonować linia do Warszawy, 
to też robimy wszystko, żeby zapewnić to funkcjonowanie 
takimi krokami, jakie się da i to nie żadna rewolucja, tylko tutaj 
zapewnienie tego właściwie co jest co było (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo za te odpowiedzi panie Jerzy, proszę pani Iliana 
Iliana Kacprzak: No ja chciałam zwrócić uwagę, że pan Jerzy cały tydzień, próbował z nami rozmawiać 
o czymś zupełnie innym, czyli o opiekę dla dzieci w autobusach, 
po czym nagle dzisiaj przed sesją wyskoczył z nowymi liniami więc 
gdyby pan przez cały tydzień rozmawiał z nami na temat nowych linii, to też prawdopodobnie 
byłaby inna decyzja. I jeszcze chciałam przypomnieć, że jeżeli pan 
organizuje jakieś konsultacje z radnymi, żeby zaprosić do tego wszystkich radnych, 
o czym też zgłaszałam, żeby każdy radny dostał na maila 
na przykład link do spotkania na ZOOMie 
żeby nie było takich sytuacji też, że częścią radnych pan uzgadnia z częścią nie 
i potem jedni się dowiadują na sesję inni 5 minut przed sesją dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję pani Iliano za tą uwagę proszę pan Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Ja idąc w ślady Przemka, chciałem pan Jerzemu przypomnieć 
dlaczego dzisiaj byłem na nie dlatego, że na 
wniosek zresztą bardzo słusznej kolegi Klimkowskiego na 
naszym nieformalnym spotkaniu 19 listopada 
miało być to uzasadnienie zawierające 4, 5 stron 
bardzo szczegółowych informacji. Gdybyśmy takie szczegółowe 
informację dostali wcześniej wyglądało by to inaczej. Brakuje mi jeszcze do tego wszystkiego 
Odpowiednich raportów kierowców, który który to 
oni mają obowiązek sporządzać po każdym po każdym dniu swojej pracy. 
W informacje, które do mnie docierają odnośnie na 
przykład linii 52 to jest szczątkowa ilość pasażerów. 
Tam 2-3 osoby w tygodniu może przyjadą 
tymi autobusami, więc nie ma w niej zasadności. 
Powstają zaproponował pan 4 nowe linie natomiast 
dziwnym trafem nie zaproponował pan żadnego wykonawcy nie bardzo 
rozumiem dlaczego. Powinniśmy mieć komplet informacji 



to znaczy linie możemy uzgadniać, a wykonawcy nie możemy uzgadniać. 
Nie, nie rozumiem tego wszystkiego 
no i jeszcze chciałbym tutaj panią Wandę zapytać, bo może ona będzie wiedziała coś więcej 
na temat linii Rumianka-Skuły-Rumianka. 
Kiedyś to było przerabiane, wydaje mi się, że to jest zupełna pomyłka jeśli chodzi o tą linię. Dziękuję bardzo. 
Piotr Rybka: Czy czy ja mogę prosić panią przewodniczącą o 2 minuty dla pana Jerzego bez przerwania ? 
Anna Filipowicz: Tak ale to w zasadzie będą ostatnie 2 minuty w tym 
temacie, bo tak jak mówiłam, ten temat będzie przerabiany na najbliższym posiedzeniu komisji 
i tam będzie pan Jerzy miał poświęcone dużo więcej czasu. 
Jerzy Kowalczyk: Dobrze to odpowiadając panie Krzysztofie, pan rzeczywiście 
rozmawialiśmy na ten temat mówi pan o (niezrozumiałe) 
Druga sprawa jest taka, że tak jak 
mówię, jest to sytuacja dynamiczna i wczoraj było 
składanie wniosku nie i się uzasadnieniem się, że jest w pełni. 
Jeśli chodzi o wybór operatora 
i tutaj nie został on wskazany. Ja chciałbym zwrócić uwagę 
na orzecznictwo i w ogóle tutaj pan mówi 
że powinna zawierać informacja jak urząd 
pan Wójt będzie realizował wybór operatora. Chciałem zwrócić uwagę na orzecznictwo chociażby wyrok 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach 
który w 2018 r wyraźnie zaznacza, że 
tutaj wybór zgodnie z artykułem 8 
ustawa o publicznym transporcie zbiorowym poza tym do zadań organizatora należy planowanie 
organizowanie transportu zarządzanie nim i tutaj 
rada gminy nie może wchodzić w kompetencje 
organu wykonawczego i tutaj odrzuciła 
całkowicie uchyliła podjętą przez innych uchwałę 
która zawierała informacji o wyborze, sposobie wyboru operatora 
Rada gminy nie może 
dlatego też specjalnie nie została ta informacja ujęta nawet uzasadnienie teraz 
żeby ta mapa po prostu nie była, była 
całkowicie zgodna spraw tutaj co więcej świetny artykuł 19 ustęp 1 
ustawy o publicznym transporcie zbiorowym. 
Organizator dokonuje wyboru w trybach i tutaj jest są określone tych trybów kilka 
są ustawowo przewidziane alternatywy 
wyboru operatora, który rada gminy nie może zawęzić. 
I tutaj w obecnej sytuacji w obecnym terminie raz i nie 
jesteśmy w stanie państwu określić w jakim trybie będzie ta ten 
Wybór realizowany 
a państwo też nie mogą w uchwale wskazać w jakim trybie to będzie realizowane 
bo po prostu nie, nie ma, nie ma takiej, takiej możliwości prawnej 
I tutaj na tym chciałem zwrócić uwagę 
i tutaj dlatego się to (niezrozumiałe) na prośbę 
tutaj są dobrni (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: Dziękuję 
Anna Filipowicz: Dziękuję panie Jerzy 2 minuty już się skończyły. 
Czy ktoś z państwa radnych ma jeszcze jakieś inne pytania ? 
Proszę, widzę pan wice Wójt, proszę. 
Bohdan Nowosielski – Zastępca Wójta Gminy Żabia Wola: Dzień dobry państwu, pani przewodnicząca 
dziękuję za głos. 
W odniesieniu chciałam 
Anna Filipowicz: Proszę włączyć mikrofon. 
Bohdan Nowosielski: Dziękuję za udzielenie głosu 
szanowni państwo, w odniesieniu do faktu, że po sesji, która odbyła się dnia 28 października 



moje nie, moja nie oficjalna wypowiedź 
została rozpowszechniona w internecie bez mojej wiedzy i zgody. 
Informuje, że nagranie to prezentuje wyłącznie moje prywatne stanowisko. 
Wyraziłem w ten sposób koleżeńską poradę, korzystając 
z okazji, proszę, aby w przyszłości nie upubliczniali państwo 
mojego wizerunku, ani moich 
prywatnych wypowiedzi bez mojej zgody, gdyż jest to niezgodne z prawem. Dziękuje. 
Anna Filipowicz: Bardzo panu dziękuję, czy ktoś z państwa ma jeszcze jakieś pytania odnośnie. 
Magdalena Radomińska: Wydaje mi się, że pan wice Wójt jest osobą publiczną tak jak i my 
dlatego nasz wizerunek można udostępniać publicznie. 
Anna Filipowicz: Dobrze, dziękuję. 
Bohdan Nowosielski: Można jedno zdanie 
jeśli można w związku z tym, że mamy tu prawnika. 
Chciałbym się zapytać, pani Joanny Janoś czy moja 
prywatna wypowiedź po zakończeniu sesji bez mojej 
wiedzy i zgody może zostać upublicznione ? 
Jako nagranie. 
Joanna Janoś: Mam to potraktować jako prywatną opinię 
znaczy jako pomoc prawną dla pana jako osoby prywatnej czy jako osoby pełniącej zastępca wójta. 
Bohdan Nowosielski: Prywatnie, prywatnie. 
Joanna Janoś: (niezrozumiałe) nie będę panu publicznie udzielać prywatnie porad prawnych. 
Bohdan Nowosielski: Dziękuje pani bardzo, bardzo dobra odpowiedź. To jest właśnie odpowiedź 
która wskazuje, że oczywiście każda 
porada zależnie od radzącego mecenasa, 
czy też radcy, stosownie do do sytuacji może być sprzeczny. 
Anna Filipowicz: Dobrze bardzo dziękujemy 
Joanna Janoś: (niezozumiałe) porady prawnej niepublicznie tak to kodeks etyki na to mi nie pozwala. 
Anna Filipowicz: Dziękujemy za odpowiedź. Czy ktoś z państwa jeszcze chciałby zabrać ? 
Nie widzę w takim razie ja sobie pozwolę na chwilę uwagi. 
Szanowni państwo, w nawiązaniu do korespondencji 
przesłanej państwu za pośrednictwem poczty elektronicznej 
chciałabym poinformować, że skarga na pominięcie głosu mieszkańców 
w sprawie sesji nadzwyczajnej, która odbyła się w dniu 9 listopada bieżącego roku 
została przeze mnie przekazana do rozpatrzenia 
przez komisję skarg, wniosków i petycji rady gminy Żabia Wola. 
Autorka przedmiotowego wystąpienia prosi o udzielenie odpowiedzi pisemnej na 
stawiane przez siebie pytania, więc aby zadośćuczynić 
tej prośbie zwróciłam się do przewodniczącej komisji o 
przygotowanie projektu uchwały w sprawie rozstrzygnięcia skargi. Proponuję porozmawiać 
na ten temat na kolejnym posiedzeniu komisji, kiedy to komisja 
skarg wniosków i petycji zakończy pracę. 
Przypomnę tylko, że jak informowałam na początku poprzedniego posiedzenia 
rady gminy Żabia Wola skierowałam do autorów wniosku 
o odwołanie sesji nadzwyczajnej. Pisemną odpowiedź na złożony wniosek, 
który również otrzymali państwo do swojej wiadomości. 
Czy ktoś z państwa, już proszę Pan Krzysztof. 
Małgorzata Kozicka: Tak ja chciałabym się odnieść 
Anna Filipowicz: Pan Krzysztof 
Małgorzata Kozicka: do tego też (niezrozumiałe) pani przewodnicząca. 
I chciałam powiedzieć, że najbliższe spotkanie 
komisji skarg wniosków i petycji odbędzie się 2 grudnia 
o godzinie 15 będzie to spotkanie zdalne jeżeli ktoś z państwa chciałby 
uczestniczyć w tym spotkaniu, bardzo proszę napisać pismo 
do maila do biura rady z prośbą o dołączenie 



do takiej komisji i oczywiście jak najbardziej ta skarga do mnie wpłynęła. 
Będziemy również omawiać 
tą sprawę dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. Proszę pan Krzysztof 
jeszcze chciał zabrać głos. 
Krzysztof Marczewski: Odnośnie głosu mieszkańców 
docierają do mnie takie sygnały. Mieszkańcy pytają dlaczego nie 
transmitujemy posiedzeń komisji. Powiedziałem wyjaśniłem, 
że nie jest to ujęte w naszym statucie w związku z tym prosiłbym, żeby koleżanki 
i koledzy ponownie rozważyli i zastanowili się nad 
nad przyjęciem takiego rozwiązania i zmiany wprowadzenia zmian w tym zakresie. 
Myślę, że jest to możliwe nie jest to jakieś bardzo uciążliwe. 
Jak widać, wszystko działa wszystko funkcjonuje. Mogliby popracować 
nad takimi zmianami statutowymi. Dziękuję bardzo. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. 
Piotr Rybka: Czy ja mogę 
Anna Filipowicz: Proszę pani Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: A z tego co ja pamiętam Krzysztof to rozmawialiśmy na ten temat 
z tego co ja nie wiem może coś mi umknęło, ale pan Michał mówił 
że nie jest to możliwe, żebyśmy mogli przekazywać online komisji. 
ze względów technicznych. 
Anna Filipowicz: Pozwolę sobie wtrącić 
pani Małgosiu możemy porozmawiać na najbliższej komisji 
dziękujemy za uwagę pana Krzysztofa proszę udzielam głosu panu Wójtowi. 
Piotr Rybka: Szanowni państwo pamiętam, jak mieliśmy spotkanie rady 
nie była to sesja, tylko takie spotkanie 
przy kawie w Domu Kultury i wtedy 
poruszałem ten temat, że chciałbym, żeby były transmisje komisji 
z tego względu, że że pewne rzeczy 
mi się wtedy nie podobały, to miało miejsce rok temu, ponad rok temu latem. 
No i z tego, co pamiętam panie radny Krzysztof Marczewski był pan 
ale przeciwny temu, więc dzisiaj pańska wypowiedź, że że 
czemu tego jeszcze nie ma no to proszę siebie zapytać, cofnąć się myślami. 
Anna Filipowicz: Panie Wójcie każdy może zmienić zdanie jeżeli pan Krzysztof chciałby 
żebyśmy z powrotem na ten temat porozmawiali, to w takim razie będziemy rozmawiać na 
na następnym posiedzeniu komisji. 
Także dziękuję, czy ktoś z państwa radnych jeszcze chciałby zabrać jeszcze głos. 
Nie widzę związku z wyczerpaniem tematów dzisiejszego posiedzenia 
rady gminy Żabia Wola ogłaszam zamknięcie 30 sesji 
rady gminy Żabia Wola, dobranoc. 
Joanna Janoś: Dziękuję bardzo 
Magdalena Radomińska: Dobranoc. 
Krzysztof Marczewski: Dobranoc, dziękujemy. 
Mariusz Luc: Dobranoc. 
Roman Filarczyk: Dziękujemy dobranoc. 
Wanda Redestowicz: Dobranoc, dziękuje. 
Roman Olczak: Dziękuje dobrej nocy. 


